
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. május 26-ai rendes nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza Díszterme (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 9.)   

 

Jelen vannak: Szűcs Dániel alpolgármester, Batta Attila Viktor képviselő, Kovács Attila képviselő, 

Kovács Mihály képviselő, Kötél János képviselő, Patkós Éva képviselő, Patkós Lajos képviselő, 

Rózsa Endre Bertalan képviselő, dr. Siposné Varga Ildikó képviselő.   

 

dr. Enyedi Mihály jegyző, dr. Balla Vilmos aljegyző, Tarné Gonda Róza belső ellenőr, Boross 

Boglárka gazdálkodási és adóügyi osztályvezető, Biriszló Beáta hatósági osztályvezető, Bordács 

László ügyvezető, Vasas István városüzemeltetési és városfejlesztési osztályvezető, Szabó Péter 

városüzemeltetési és városfejlesztési osztályvezető-helyettes, Békefi-Mucsi Lídia 

vagyongazdálkodó, dr. Sebestyén Katalin városfejlesztési csoportvezető, Bíró László osztályvezető, 

Rácz Péter Béla mezőtúri járási hivatalvezető, Farkas Edit főépítész, Dóczi Józsefné 

jegyzőkönyvvezető, Csekő István informatikus.  

 

Szűcs Dániel: Rendes nyilvános ülésünkön köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselőket, a 

napirendi pontokhoz meghívottakat. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a 11 fő képviselő közül 

jelen van 9 fő, az ülés határozatképes. Bejelentéssel van távol Harmat Mihályné és Kovács Péter 

József képviselők. Az ülésről hangfelvétel és jegyzőkönyv készül. Jegyzőkönyv hitelesítőknek dr. 

Siposné Varga Ildikó és Batta Attila Viktor képviselőket kérem fel. 

Javasolom, hogy a mai ülésünkön a képviselő-testület a 2022. május 20-án kiadott meghívóban 

szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg azzal a módosítással, hogy a nyilvános ülésre új napirendi 

pontként vegyük fel „A kompok, révek fenntartásának, felújításának támogatásáról” szóló 

előterjesztést. Továbbá javaslom, hogy vegyük le a meghívóban 16. sorszámmal szereplő „Mezőtúr 

Város Önkormányzatánál 2021. évben végzett ellenőrzésekről és azok tapasztalatairól” szóló 

előterjesztést, tekintettel arra, hogy a pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottsági ülésen 

ez a javaslat fogalmazódott meg és ez került elfogadásra. 

Javasolom továbbá, hogy a „Tájékoztató a 2022. április 19 – 2022. május 16. közötti időszak fontosabb 

intézkedéseiről és eseményeiről” szóló előterjesztést szintén vegyük le a napirendről. 

A 20. napirendi pontot pedig 3. napirendi pontként tárgyaljuk, melynek címe: „Mezőtúr 

településrendezési eszközök módosítása kapcsán (a Mezőtúr külterület, 0658, 0669/1, 0669/2, 

0673/1, 0676/5, 0676/6, 0676/7, 0676/8, valamint 01283/2 hrsz-ú ingatlanok és környezetére 

vonatkozóan) a környezeti vizsgálat elkészítésére vonatkozó önkormányzati vélemény 

alátámasztásához” tekintettel arra, hogy Farkas Edit főépítész asszony a Városházán tartózkodik.  

 

Az elhangzott módosításokkal együtt bocsájtom szavazásra a napirendet. 

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal – egyhangúlag – a módosítást elfogadta és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

86/2022.(V.26.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. május 26-ai rendes nyilvános ülése napirendjének 

jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 59. § (2) bekezdése alapján – elfogadja a 2022. május 26-ai rendes nyilvános 

ülése napirendjét. 
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1. Mezőtúr város gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

2. A Dr. Jódi Pál egyéni vállalkozóval kötött feladat-ellátási szerződés módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

3. Mezőtúr településrendezési eszközök módosítása kapcsán (a Mezőtúr külterület, 0658, 

0669/1, 0669/2, 0673/1, 0676/5, 0676/6, 0676/7, 0676/8, valamint 01283/2 hrsz-ú ingatlanok 

és környezetére vonatkozóan) a környezeti vizsgálat elkészítésére vonatkozó önkormányzati 

vélemény alátámasztásához 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

4. Mezőtúr Város Önkormányzata 2021. évi költségvetésének végrehajtásáról 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

5. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Mezőtúr Szolnoki út 5-7. szám alatti 

ipari épületegyüttesben található helyiségek bérbeadásáról szóló rendelet megalkotásáról 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

6. A Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. 2021. évi éves 

beszámolójáról, közhasznúsági jelentéséről és 2022. évi üzleti tervéről 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

7. A Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetője 

munkabérének módosításáról  

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

8. A Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetőjének 

jutalmazásáról  

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

9. A Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. 2021. évi tevékenységének 

pénzügyi kompenzálásáról 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

10. A Mezőtúri Közművelődési és Sport közhasznú Nonprofit Kft. 2021. évi éves beszámolójáról, 

közhasznúsági jelentéséről és 2022. évi üzleti tervéről 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

11. A Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetője munkabérének 

módosításáról  

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

12. A Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetőjének 

jutalmazásáról  

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

13. A Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. 2021. évi éves beszámolójáról, és 2022. évi üzleti 

tervéről 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

14. A Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. ügyvezetőjének jutalmazásáról  

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   
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15. A Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 2021. évi tevékenységének pénzügyi kompenzálásáról 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

16. A Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 2021. évi éves beszámolójáról, és 2022. évi üzleti tervéről 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

17. A TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00007 azonosítószámú „Mezőtúr, Akasztó éri belterületi 

csapadékvíz elvezető hálózat rekonstrukciója” című építési beruházás tárgyú, a 

közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény Harmadik rész 112. § (1) bekezdés b) 

pontja szerinti nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás előkészítésére és indítására 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

18. A Mezőtúr Város Önkormányzatának 105/2021. (VII.12.) számú képviselő-testületi 

határozatának módosítására 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

19. Beszámoló a 2021. évi Mezőtúr Város részére autóbusszal végzett helyi személyszállítás 

közszolgáltatási tevékenységre vonatkozóan 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

20. A Karcagi Tankerületi Központtal kötött vagyonkezelési szerződés módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

21. Tájékoztató a civil szervezetek 2022. évi támogatásáról 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

22. A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott hatáskörben 

hozott döntésekről 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

23. A kompok, révek fenntartásának, felújításának támogatására 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester 

 

24. Tájékoztató a 2022. április 19 – 2022. május 16. közötti időszak fontosabb intézkedéseiről és 

eseményeiről  

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

25. Bejelentések 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

1.napirend 

 

Mezőtúr város gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 
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Szűcs Dániel: Az egészségügyi és szociális bizottság 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadásra 

javasolja a beszámolót a képviselő-testület részére.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Szeretném megköszönni Biriszló Beáta osztályvezető asszonynak az 

összefogó minőségi munkáját.  Az önkormányzat évek óta próbál arra törekedni, hogy azok a 

gyermekek, illetve családok kapják meg ezt a kedvezményt, támogatást, ahol valóban indokolt ez az 

összeg. Az elmúlt évek visszaéléseit próbálta az önkormányzat visszaszorítani, aminek nagyon 

örülünk. A beszámolóból kiderül, hogy a lakosságszámunk tavalyhoz képest 202 fővel csökkent, a 

gyermekek aránya azonban növekedő tendenciát mutat. Bizakodóak vagyunk, reméljük, hogy 

növekedni fog a születések száma, nem csökkenni.  

 

Szűcs Dániel: Tisztelettel megköszönöm az előterjesztés elkészítésében részt vevők munkáját.  

Szavazásra bocsájtom az előterjesztést, kérem, szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

87/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

Mezőtúr város gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján - tekintettel a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 

1997. évi XXXI. tv. 96. § (6) bekezdésére, valamint a gyermekvédelmi és gyámügyi eljárásról szóló 

149/1997. (X. 10.) Kormányrendelet 10. számú mellékletére - az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Mezőtúr város gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló beszámolót a határozat melléklete szerint 

elfogadja. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete köszönetét fejezi ki a gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatok ellátásával foglalkozó szakemberek részére.  

 

A képviselő-testületi határozatról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Hatósági Főosztály Szociális és 

Gyámügy Osztálya, 5000 Szolnok, Ady E. u. 35-37. 

5. Berettyó-Körös Többcélú Társulás Szociális Szolgáltató Központ Család- és 

Gyermekjóléti Központ, Család- és Gyermekjóléti Szolgálat 5400Mezőtúr, 

Kossuth Lajos tér 1. 

6. Nevelési-oktatási intézmények 

7. Egészségügyi és Szociális Bizottság, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

9. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

2.napirendi pont 

 

A Dr. Jódi Pál egyéni vállalkozóval kötött feladat-ellátási szerződés módosításáról 
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Szűcs Dániel: Az egészségügyi és szociális bizottság 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot a képviselő-testület részére.  

Az ügyrendi bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a 

képviselő-testület részére.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Dr. Jódi Pál 2003. június 11-e óta van feladatellátási szerződéssel 

Mezőtúron. Ezt a feladatellátási szerződést kell most módosítani, hiszen pontosításra szorul a 

helyettesítő orvos személye. Dr. Rácz Ildikó és Dr. Patakfalvi Károly látja el ezt a feladatot. Dr. Jódi 

Pál egyéni vállalkozó székhelyének a címe megváltozott, ezért erre a technikai módosításra is szükség 

van, tehát székhelye és telephelye 5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos utca 9-11. számra változott. 

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom az előterjesztést, kérem, szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

88/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata 

 

A Dr. Jódi Pál egyéni vállalkozóval kötött feladat-ellátási szerződés módosításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv) 13. § (1) bekezdés 4. pontjára, továbbá az önálló orvosi 

tevékenységről szóló 2000. évi II. törvény, az egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. törvény, az 

egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény, a háziorvosi, házi gyermekorvosi 

tevékenységről szóló 4/2000.(II.25.) EüM rendelet, valamint a praxisközösségről szóló 53/2021. 

(II.9.) Korm. rendelet rendelkezéseire - az alábbi határozatot hozza:  

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúr II. számú fogorvosi körzet 

vonatkozásában a Dr. Jódi Pál egyéni vállalkozó fogszakorvossal (székhely: 5400 Mezőtúr, 

Kossuth Lajos utca 9-11., adószám: 74129663-1-36) 2003. június 11. napján kötött feladat-

ellátási szerződést a jelen határozat 1. mellékletében foglaltak szerint módosítja.  

 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Szűcs Dániel 

alpolgármestert a szerződésmódosítás aláírására. 

 

Felelős: Szűcs Dániel alpolgármester 

Határidő: azonnal 

                                           
A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai, Helyben 

5. Ügyrendi Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Dr. Jódi Pál (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos utca 9-11.)  

9. Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő (5000 Szolnok, Mikszáth utca 3-5.) 

10. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Mezőtúri Járási Hivatal Népegészségügyi 

Osztály (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1.) 
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3.napirendi pont 

 

Mezőtúr településrendezési eszközök módosítása kapcsán (a Mezőtúr külterület, 0658, 0669/1, 

0669/2, 0673/1, 0676/5, 0676/6, 0676/7, 0676/8, valamint 01283/2 hrsz-ú ingatlanok és környezetére 

vonatkozóan) a környezeti vizsgálat elkészítésére vonatkozó önkormányzati vélemény 

alátámasztásához 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 4 igen és 4 nem szavazattal 

nem támogatta a határozati javaslat elfogadását a képviselő-testület részére.  

Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

Ez a téma már többször járt a képviselő-testület előtt, a naperőmű parkról beszélünk most is. Ez a 

nagy naperőmű park, amely a gázfogadók környékén kerülne megépítésre.  

A napirend tárgyalásánál köszöntöm Farkas Edit főépítész asszonyt. Kérem, hogy tájékoztassa a 

képviselő-testületet, hogy miért van most itt ez a napirend a képviselő-testület előtt. Kérem, hogy arra 

is térjen ki, ami a pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság ülésén kérdés volt.  

 

Farkas Edit: A múlt alkalommal ez az előterjesztés azért nem került megtárgyalásra, mert egy másik 

egyeztetést is le kellett folytatni, ami most megtörtént és ezért most terjesztjük be ezt a határozati 

javaslatot. A rendezési tervnek a módosítása a napelem park létrehozásához szükséges, ennek ez egy 

állomása. Már elvileg hozzájárult az önkormányzat, utána a vélemények partnerségi lezárása a 

megtörtént, most pedig egy környezeti vizsgálatról kellene döntenie az önkormányzatnak, hogy az 

elkészítteti, vagy nem készítteti elő. Erről a 2/2005. évi programok környezeti vizsgálatáról szóló 

Kormányrendelet rendelkezik, hogy milyen hatóságokat kell megkeresni az ügyben, ha ezt a 

beruházást megvalósítjuk, akkor ők igényt tartanak-e arra, hogy átfogó környezeti vizsgálat is 

készüljön. Az előterjesztésben fel vannak sorolva azok a szervek, amelyek ezt megkapták. Mindenki 

úgy nyilatkozott, hogy nem szükséges környezeti vizsgálat. Egy volt, aki azt mondta, hogy szükséges, 

ez a Jász-Nagykun Szolnok Megyei Kormányhivatal Környezetvédelmi-, Természetvédelmi- és 

Hulladékgazdálkodási Főosztálya. Amikor ezt megkaptuk, akkor kerestük meg őket, hogy 

tárgyaljunk erről a dologról, hogy miért szeretnénk és biztos, hogy szükség van-e erre. Van egy másik 

eljárás, amely teljesen független ettől a határozattól, ami ugyan így kapcsolódik ehhez a 

napelemparkhoz, ez pedig az előzetes napelem dokumentáció, melyet az építési engedélyezéshez kell 

megcsinálni a beruházónak. Amit ott meg kell csinálnia, az megegyezik azzal, amit mi itt, mint 

környezetvédelmi vizsgálat lefolytatnánk, tehát a kettő ugyanaz. Ha a beruházó elindítja ezt az 

eljárást, akkor ő még egyszer nem követeli meg az önkormányzattól. Ezért állt el attól, hogy ő ezt 

kérje, hiszen meglesz, csak nem ebben az eljárásban, hanem egy másikban. Ez a mostani döntés a 

rendezési terv módosításához szükséges, egy köztes állapot, ahol tulajdonképpen a testület 

megvizsgálja azt, hogy ha mindenki azt mondta, hogy nincs rá szükség, akkor hoz egy olyan döntést, 

hogy nem szükséges külön pénzért külön egy ilyen vizsgálatot lefolytatni párhuzamosan. Most arról 

kellene döntenünk, hogy továbbléphessünk ebben az ügyben, és beadhassuk a dokumentációt az 

állami főépítésznek, aki utána elbírálja, hogy a rendezési tervben ez a terület átminősíthető-e napelem 

park céljára.  

 

Kovács Attila: Személy szerint mindig amellett kardoskodtam, hogy egy ekkora méretű napelem 

beruházásra vajon szükségünk van-e? Ez akkora tájsebet fog majd okozni Mezőtúr határában, amit 

mi itt 11-en el sem tudtunk itt dönteni. Ezt ráhagyjuk majd az utódainkra vagy 25 évre, de ez akár 

még hosszabbítható felújítások árán. Itt a környezetvédelemnek nagyon jelentős pozíciója lenne, meg 

kellene vizsgálni, hogy milyen károkat fog ez majd okozni a természet élővilágában. A magam 

részéről úgy érzem, hogy ez zöld utat fog kapni. A napelem parkok helyett a házak tetejére kellene 

napelemeket telepíteni. A magam részéről nem támogatom az előterjesztést, mivel eddig sem 

támogattam. Nem is érzem magam ebben kompetensnek, hogy ilyen horderejű döntésben tudjak 

igennel vagy nemmel szavazni. Nemmel szavazok, mert a környezetvédelmet nagyon fontos 

dolognak tartom. Itt egy pusztaságról, egy értéktelen földről beszélünk, de már értékesebb területeket 

is bevontak máshol. A pusztaságok, a rónák eddig meg voltak, ez is az Alföld egyik jellegzetessége.  
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Batta Attila Viktor: Amit képviselőtársam mondott, nagymértékben egyet tudok vele érteni. Most 

olyan helyzetbe kerültünk, hogy az energiahordozókat elzárhatják a háborús helyzet miatt. Arra 

gondoltam, hogy ha akadályozzuk, nem támogatjuk ezt az előterjesztést, és elzárják a csapot, akkor 

ennyivel is kevesebb energia jut a lakosságnak. Ekkor nekik nem a környezetvédelem lesz az első 

gondolatuk, hanem az, hogy mivel fogják melegíteni a lakást.  

 

Szűcs Dániel: Környezetvédelem párti vagyok magam is. A másik oldalról viszont nem kevés 

megújuló energiához jutna hozzá a város, ha kiterjesztjük, akkor az ország. Az nagyon fontos, hogy 

a város jellege, a rónaság a későbbiekben is megmaradjon. Ez a beruházás egy olyan rizsföldön 

valósul meg, amelynek az értéke igen alacsony. Nem önkormányzati földekről beszélünk, hanem 

magántulajdonban lévő földekről. Ők maguk döntöttek arról, hogy ezeket a földeket értékesítik. 

Pontosan tudták, hogy milyen értékű földeket adtak el. Összevetve ezeket a véleményeket és tényeket 

nekünk támogatni szükséges ezt a fejlesztést. A vadásztársaság véleménye szerint a vadállomány nem 

károsodik, mivel lesz még elég terület a megélhetésükhöz. Az önkormányzatnak több tízmilliós 

bevétele származhat évente ebből a naperőmű parkból.  

Tiszteletben tartva képviselő úr véleményét, arra kérem képviselőtársaimat, támogassák az 

előterjesztést.  

 

Farkas Edit: Környezetvédelem szempontjából nem arról van szó, hogy itt nem lesz környezetvédelmi 

vizsgálat és nem tartják be azokat a kéréseket, amiket a hivatalok kérnek, hanem másik eljárás 

keretében írják neki elő és kell azt teljesíteni.  

 

A képviselő-testület 8 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

89/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

Mezőtúr településrendezési eszközök módosítása kapcsán (a Mezőtúr, külterület 0658, 0669/1, 

0669/2, 0673/1, 0676/5, 0676/6, 0676/7, 0676/8, valamint 01283/2 hrsz-ú ingatlanok és környezetére 

vonatkozóan) a környezeti vizsgálat elkészítéséről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - Magyarország Alaptörvénye 32. cikk. (1) 

bekezdés b) pontja alapján valamint Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva – figyelemmel a 

településfejlesztési koncepcióról, az integrált településfejlesztési stratégiáról és a településrendezési 

eszközökről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 314/2012. (XI.8.) 

Kormányrendelet 32. § (6) bekezdés előírásaira, az épített környezet alakításáról és védelméről szóló 

1997. évi LXXVIII. törvény 62. § (6) bekezdés 6. pontjában kapott felhatalmazása alapján az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatában rögzíti, hogy a 

településrendezési eszközök módosításáról szóló előzetes tájékoztató megküldésre került 

az egyes tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005. (I.11.) Kormány-

rendelet 1.§. (3) a) pontja értelmében a szabályozási terv illetve helyi építési szabályzat kisebb 

módosítása esetén a rendelet szerinti környezeti vizsgálat szükségességének eldöntése 

érdekében, a környezetvédelméért felelős szerveknek. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete településrendezési eszközök 

módosítására vonatkozó véleményeket, állásfoglalásokat megismerve a Képviselő-testület, a 

településrendezési eszközök jelen módosítása során nem tartja szükségesnek az egyes tervek, 

illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005. (I.11.) Kormány-rendelet szerinti 

környezeti vizsgálat lefolytatását, és környezeti értékelés elkészíttetését. 
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Határidő: a határozat közlésére – azonnal 

Felelős: Szűcs Dániel alpolgármester 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Városi Főépítész 

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály  

 

A testület határozatáról értesül:  

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

7. Farkas Edit Főépítész, Helyben 

8. MontEnergy-Alföld Kft. (1174 Budapest, Erdőtelek utca 36.) 

 

4.napirendi pont 
 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2021. évi költségvetésének végrehajtásáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 7 egyhangú igen 

szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a képviselő-testület számára. 

Az ügyrendi bizottság 3 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a 

Képviselő-testület részére. 

Ismerteti az előterjesztést.  

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal egyhangúlag megalkotta Mezőtúr Város 

Önkormányzata  2021. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló 6/2022.(V.27.) számú 

önkormányzati rendeletét.  

 

 

5.napirendi pont 
 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Mezőtúr Szolnoki út 5-7. szám alatti 

ipari épületegyüttesben található helyiségek bérbeadásáról szóló rendelet megalkotásáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 igen egyhangú 

szavazattal a rendelet-tervezetet első olvasatnak javasolja.   

Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú a rendelet-tervezetet első olvasatnak javasolja.   

Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kovács Attila: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság két évvel ezelőtt bejárta a 

Tanüzemet, hogy megnézzük, milyen állapotban vannak ott az épületek. Ekkor megállapítottuk, hogy 

itt nagyfokú leromlást lehet tapasztalni. Időközben bejött a Covid járvány és lelassította ezt a 

megbeszélést, a közös gondolkodást, hogy hogyan tovább. A járvány után magasabb fokozatba 

kapcsoltunk. A mi célunk az, hogy Mezőtúr városának a vagyona tovább ne romoljon. 2012-ben, 

amikor megkapta a Mezőtúr Város Önkormányzata a Magyar Államkincstártól ezt a területet, akkor 

nemsoká történt egy felértékelés, amely több mint 600 millió forint volt. Most az igazságügyi szakértő 

által elkészített felmérésből megállapítható, hogy azóta 200 millió forint vagyonvesztés történt. Ez 

abból adódott, hogy az ottani bérlők csak lakták ezt az épületet, a tulajdonos nem járt el jó gazda 

módjára, aki Mezőtúr Város Önkormányzata. Ekkor még nem voltam ebben a szerepkörben benne, 
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és akik akkor már itt voltak, nem gondoskodtak arról, hogy ezeket az épületeket az akkori felmérés 

szerint, ha évi 11 millió forintot valamilyen módon ráfordítanak az épületekre karbantartás, felújítás 

címén, akkor ez a vagyon nem csökkent volna, hanem jelen pillanatban is 600-660 millió forintot 

érne. Ez nem történt meg, ezen már túl kell lépnünk. Itt csatlakoztunk mi be, amikor szeretnénk, hogy 

ez a vagyon ne menjen tovább tönkre. Meg kellett állapítani, hogy nincs miből teljesíteni, illetve az 

igazságügyi szakértő is megállapította, hogy a jelenlegi bérlőknek egy része piaci alapon bérel, míg 

másik része haszonélvezője volt ennek a területnek és jócskán a piaci ár alatt bérelte ezeket az 

ingatlanokat és persze úgy is használta. Nem beszélve arról, hogy itt sose semminek nem volt gazdája. 

A bérlőtől visszakerült a Mezőtúri Intézményellátó Kft-hez az ingatlan, és most már a Kft. fog új 

bérleti szerződéseket kibocsátani. Ehhez kell majd az az új rendelet, amit itt közösen ki fogunk 

dolgozni. A Tanüzem működtetése három dologból áll össze: bérleti díj, közösköltség és rezsi. A 

bérleti díj sorsáról fogunk egy rendeletet alkotni, amelyben mi meg fogjuk határozni, hogy ez a 

befolyó bérleti díj csak és kizárólag az ottani épületek felújítására, állagmegóvására fordítható. 

Amennyiben ezeket a pénzeket visszaforgatjuk, látványos előrelépést tudunk elérni a Tanüzemmel 

kapcsolatosan. Így nem egy romhalmaz lesz, hanem egy értékes ipari terület, amelyet nagyon jól 

fogunk tudni hasznosítani. Nem tudjuk, hogy a jövő mit fog hozni, de ha erre a vagyonelemre 

vigyázunk, akkor az értékét meg tudjuk óvni. Egy bérlőt sem akarunk kitenni a Tanüzemből, de amíg 

Mezőtúr Város Önkormányzata a tulajdonos, addig olyan bérleti formát kell kialakítani, hogy ne csak 

az egyik oldal járjon jól, hanem a másik oldal is. A vállalkozásoknak építményadót kell fizetni, ezt is 

érvényesíteni kell majd a bérlők felé. Jelenleg a bérlők is tudnak róla, hogy az ő bérleti szerződésük 

is meg fog változni. Az Intézményellátó Kft-n keresztül olyan új szerződéseket kötöttünk, amelyek 

korlátozva voltak. A rendelet elfogadása után minden bérlővel új szerződéskötésre kerül sor. Ennek 

az is a célja, hogy a későbbi években az inflációkövetés normális legyen. Ezért tegnap a pénzügyi, 

városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság első olvasatnak javasolta a rendelettervezetet, mert 

még kidolgozásra szorul. Mezőtúr Város Önkormányzatának az az érdeke, hogy ez az épületegyüttes 

nívója legyen a városközpontnak.  

 

Szűcs Dániel: A Klíma Ipari Centrum Kft-nek volt a telephelye a Tanüzem. Ez a Kft. egy rendkívül 

erős cég volt addig, amíg az ügyvezetőt baleset nem érte. Ezután a cég megszűnt. Ezt követően 

nagyon sokáig ez az ingatlan együttes nem volt olyan jellemzőkkel ellátva, mint a Kft. működése 

alatt. Az önkormányzat az államtól 2012-ben kapta meg ezt az ingatlant. Onnan indultunk, nyilván a 

jelent is értelmezni kell. 2012-ben egy-két vállalkozás működött a Tanüzemben. Akkor a gazdaság 

nem azt az időszakát élte még, mint az utóbbi években. Így nagy öröm volt, amikor jó pár vállalkozás 

megtalálta az otthonát a Klíma Ipari Centrum volt telephelyén, a Tanüzemben. Ezúton szeretnék 

köszönetet mondani azoknak a vállalkozásoknak és az ott dolgozó embereknek, akik újra életet vittek 

a Tanüzem életébe, ugyanis ha ők nem költöztek volna oda be az akkori feltételekkel, akkor most 

nem beszélgetnénk arról, hogy mi legyen a Tanüzem jövőbeni sorsával, hiszen még olyan állapotok 

sem lennének, mint amilyenek most vannak. Azon lehet vitázni, hogy az ottani épületek 

állagmegóvásáért ki a felelős. Az önkormányzat figyelt ezekre az ingatlanokra, az nem kérdés, hogy 

nyilván lehetett volna több pénzt is visszaforgatni és állagmegóvásra költeni. Az a tény azonban, hogy 

nem volt mit visszaforgatni, mivel akkor az önkormányzat nem volt olyan helyzetben, hogy több 

pénzt költsön a Tanüzem ingatlanaira. Köszönöm a vállalkozóknak, hogy eddig is ott működtek és a 

későbbiekben is nagyon sokan maradni fognak. A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi 

bizottsági ülésen megfogalmaztam, hogy a fokozatosság elvét mindenképpen tartsuk be azoknál a 

vállalkozásoknál, ahol a megemelt bérleti díj nagyban eltér a mostanitól. Valóban sok olyan 

vállalkozás van, akit kevésbé fog ez érinteni, mivel a mostani bérleti díja is ott körül van, mint ami a 

rendelettervezetben szerepel. A cél az, hogy a Tanüzem sokáig működőképes legyen és minél több 

és sikeres vállalkozással legyen jelen a város életében a későbbiekben is.  

Javasolom a képviselő-testületnek, hogy az előterjesztést tekintsük első olvasatnak, kérem 

szavazzunk.   

 

A képviselő-testület 9 igen egyhangú szavazattal a javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
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Mezőtúr Város Önkormányzata 

90/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata 

 

a Mezőtúr Szolnoki út 5-7. szám alatti ipari épületegyüttesben található helyiségek 

bérbeadásáról  

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, - figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 141. 

§ (4) bekezdés c) pontjára - az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztést első olvasatnak tekinti.  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

6.napirendi pont 

 

A Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. 2021. évi éves 

beszámolójáról, közhasznúsági jelentéséről és 2022. évi üzleti tervéről 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a képviselő-testület részére.  

 

Kovács Attila: A beszámoló első részével semmilyen probléma nem volt, szép példaértékű munka. 

A második részben az Exel táblázatok nagyon sok hibát tartalmaztak, olyan oszlopok, sorok voltak 

benne, amelyeknél értelmezhetetlen képleteket láttunk. Kérem, hogy a jövőben erre még nagyobb 

figyelemmel legyen az ügyvezetés.  

Mezőtúr Város Önkormányzatának a legnagyobb Kft-jéről beszélünk, amely nagyon sokrétű. 

Köszönöm a Kft. munkáját, hogy a nehézségek ellenére is kitartottak. Külön köszönöm az ágazatok 

munkáját és természetesen ügyvezető asszony munkáját.  

 

Szűcs Dániel: A beszámolót elfogadásra javasolom. Szeretném megköszönni a Mezőtúri 

Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. dolgozóinak a 2021 évben elvégzett 

munkáját. A Kft. tevékenysége rendkívül szerteágazó, szeretném kiemelni a közterületem dolgozók 

munkáját. Az elmúlt években még többet tesznek azért, hogy a város zöldövezetei folyamatosan 

rendben legyenek tartva. Az utóbbi időben a virágültetések, növénygondozások folyamatosan 

mennek.    

 

Rózsa Endre Bertalan: Köszönöm ügyvezető asszonynak a beszámolóját és azt a munkát, amit a város 

érdekében kifejtettek a dolgozók. Elfogadásra javasolom a beszámolót, de azért vannak olyan dolgok, 

amelyeket tovább kell gondolni. Évtizedek óta figyelemmel kísérhetjük a most Intézményellátó 

égisze alá tartozó különböző területeket. Tudjuk, hogy az évek során voltak olyan munkaterületek, 

amelyeket bevontak e körbe, másokat kivettek. Meglehetősen összetett a Kft. munkája. Mindig a 

jelenlegi helyzethez kell viszonyítani a dolgokat. Pár kérdésem lenne intézményvezető asszonyhoz. 

A mostani élelmiszeripari anyagárakkal hogyan tudják a lépést tartani? Milyen nehézségek vannak? 

Hogyan tudják a technikával tartani a lépést? 
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A hatalmas városterületnek a gondozásában kellően lépést tartanak. Nem sok közmunkás van, hogyan 

győzik így? 

A faipari munkálatok tekintetében láthatóan fejlődés van, mert nagyon sok pad, virágláda van a város 

területén, mely nagyon pozitív. Nagyon sok műalkotásunk is van.  

Retro strandunk van, de árérték arányban nagyon jó és jobban igénybe kellene venni Mezőtúr város 

lakosságának.  

Az illemhelyek használatában rendkívül nagy unintelligens magatartást biztosítanak egyesek. 

Nagyon fontos lenne Mezőtúr városának olyan illemhely megvalósítása, amely érdek lenne. A 

közfoglalkoztatott dolgozóknak a mellékhelyiség használata továbbra sem megoldott. Több javaslatot 

tettem már erre vonatkozóan, de továbbra sem megoldott.  

A február 24-i képviselő-testületi ülésen kérdeztem, hogy a Ligeti tó nádégetésével kapcsolatban 

olyan környezetvédelmi dolgok merültek fel, amelyek problémásak. Lámpáknál ekkor rongálódás 

történt. Kik végezték ezt a munkát? Azt hallottam itt az ülésen, hogy az Intézményellátó Kft. dolgozói 

voltak ide delegálva.  

Volt-e a Kft-nél béremelés és milyen mértékű? Hogyan tudják ezt megvalósítani? 

A komp problémáit hogyan tudják kezelni? 

A bérlakások felújításával kapcsolatban is szeretnék pár szót hallani.  

 

Pappné Juhász Emília: Kovács Attila képviselő úrnak köszönöm a beszámolóval kapcsolatos 

észrevételeit, tegnap javítottuk és ki is küldtük a képviselő-testületnek. 

Alpolgármester úr megköszönte a közterületen dolgozók munkáját, én is köszönöm a dolgozók 

munkáját. Nagyon kreatívak, együtt tudunk dolgozni és további terveink is vannak. Ezeknek a forrása 

mind a startmunkaprogramból van, saját tervezéssel készítjük így a parkokat. Ugyanígy kiemelném 

azokat a kollégákat, akik az elmaradt technikával küzdenek minden nap, sokszor éjszaka is be kell 

mennünk, mert leolvad a hűtő vagy nincs áram. Szeretném megköszönni nekik is, valamint a 

konyhán, a strandon, a karbantartásnál vagy a kompnál dolgozóknak ezt a munkát. 

Az élelmiszerárak emelkedése elég nagy kihívás, de elég jól le vagyunk szabályozva a beszerzésekkel 

kapcsolatosan. Sokszor nem tudjuk tartani a szerződéseket, mert sorra mondják fel azokat. Még most 

nincs ellátási gondunk, mert elég jó kapcsolatban vagyunk a beszállítókkal. Nagyon sok mezőtúri 

partnerünk is van. Folyamatosan el tudjuk látni a gyermekintézményeket. Kevesebb zöldséget és 

baromfihúst tudunk adni, de ellátási gondjaink nincsenek. Kérelemmel fordulunk az 

önkormányzathoz, hogy engedjenek szabadbeszerzést szabadpiacon. A technikával küzdünk mind a 

konyhán, mind a strandon. Vannak új eszközeink, de azokat az „áram nem szereti” és nem szeretik a 

páratartalmat. Úgy gondolom, hogy a mostani pályázati lehetőségek lehetőséget adnak nekünk egy 

új konyha létrehozására, valamint a strandon lévő eszközök kicserélésére is.  

A Bezerédi úton meseszép virágokat nevelünk fólia alatt.  

A faipari munkák is tartós munkaprogram keretében belül megy. Holnap adunk át a Petőfi téren egy 

kis házikót a gyermekeknek.  

A dolgozóinkat a strandra illemhely használata céljából beengedjük. A játszótérről is bemehetnek a 

Vadászházba is, ha üzemel. A Szabadság térről a Közösségi házba mehetnek be. Akik a főtéren 

dolgoznak, azok a Városházára tudnak bemenni a leadott névsor alapján.  

A Ligeti-tónál végzett munkálatokkal kapcsolatban az Intézményellátó Kft. égetési engedélyt nem 

kért és nem is jelentett be. A Kákafoki Horgász Egyesület kért tőlünk dolgozót, aki tud nádat vágni. 

Két nádvágó dolgozónk volt és három asszony gereblyézett.  

Átlagosan 19 % béremelés volt a Kft-nél január 1-től, mert a törvény bennünket erre kötelezett. A 

dolgozók nagy része még mindig minimálbéren van foglalkoztatva. A bérfeszültség miatt 

mindenkinek emelni kellett a munkabérén. Ezzel a komoly béremeléssel sem vagyunk 

versenyképesek, nagyon érzem, főleg így nyár elején. Nagyon keveset keresnek a dolgozók. Most 

még ennek a fedezete sincs meg, próbálkozunk mindenféle juttatásokkal, túlóradíjjal vagy munkaidő 

kedvezménnyel. Szeretném, ha egy mezőtúri átlagszintre a jól dolgozóknak fel tudnánk egyszer 

emelni a bérüket.  

A komposokkal kapcsolatosan rendeződtek a dolgok. Most veszünk nekik egy személyautót, amivel 

ki tudnak járni a komphoz dolgozni.  
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A minőségi bérlakás karbantartás már az elmúlt év során elkezdődött. Minden évben megrendeljük 

előre, ablak és ajtócserék is történnek. Nagyon sok a lepusztult önkormányzati bérlakás. Az 

egészségügyi és szociális bizottsággal fogok beszélni és javaslatot teszünk, mert nagyon sok olyan 

lakásunk van, amit teljesen gazdaságtalan karbantartani. Sok olyan lakás van, amelyeket a mai kor 

követelményeire kellene emelni. Az évi 20 milliós bevételből nem tudunk 5-6 millió forintot egy 

olyan lakásra fordítani, amelyből soha nem lesz lakás. Most már a lakótelepi lakások abba az 

időszakba jutottak, ahol folyamatosan ablakokat és ajtókat kell cserélni. Ezeket ebből a bevételből 

sokkal lassabb ütemben tudjuk csinálni, mint ahogy szükséges lenne. Az Erkel Ferenc úton a gázfűtő 

testekkel komoly gondok vannak, de nekünk erre nincs meg a forrásunk. Egyes lakásoknál 

patkányirtást is végzünk, takarítunk.  

 

Kovács Mihály: Az egészségügyi és szociális bizottsági ülésen észrevételeztük már, hogy egyre 

inkább nyílik az olló az önkormányzati bérlakások, illetve a szabadpiacon használt lakásbérleti árak 

között. Oda jutunk, hogy nem marad pénz a jelenlegi formában a jelenlegi árak mellett a 

karbantartásra. Bármilyen fájdalmas, ezekhez a bérleti díjakhoz is hozzá kell nyúlni, mert az is 

aránytalan, hogy amíg kiscsaládos fiatalok 50-60-80 ezer forintot fizetnek ki az albérletre a 

magánszférában egy lepukkant hasonló lakásért, mint az önkormányzati, mások 10-15 évig is 

kényelmesen elvannak egy helyen, mert idáig a rendelet még adott lehetőséget, mely megszüntetésre 

került.  Most már 5 év és utána egyszer lehet meghosszabbítani a lakásbérleti szerződést. Annak 

érdekében, hogy ne romoljon le ez a lakásállomány, feljebb kell emelni az önkormányzati lakásbérleti 

díjakat. A többletpénzből származó bevételt pedig lakáskarbantartásra kell felhasználni.  

 

Szűcs Dániel: A TOP plusz turisztikai pályázat keretében szeretnénk több nyilvános wc-t is 

betervezni, melyről júniusban dönthet a képviselő-testület.  

Az előterjesztés határozati javaslata tartalmazza, hogy az Intézményellátó Kft. pozitív eredménnyel 

zárja a 2021-es évet. Ezt a korábban többletkompenzációként kiutalt 23 millió forint bekönyvelésének 

a következménye. Az adózott eredménye plusz 326 ezer forint.  

Az Intézményellátó Kft. megalakulása óta folyamatosan kapott újabb feladatokat és bővült 

ágazatokkal. Igen komoly problémák merültek fel azzal kapcsolatban, hogy nem talál megfelelő 

munkaerőt, mivel a bérezés miatt nagyon nehéz a dolgozókat megtartani. Sajnos emiatt sokan 

elhagyták a Kft-t.  

Javasolom a képviselő-testületnek, hogy üljünk le munkamegbeszélés keretében, hogy a Mezőtúri 

Intézményellátó Kft-nek az ágazati történetében történjen-e változás a későbbiekben. Itt arra 

gondolok, hogy racionalizálás történjen-e, mely szerint egyes ágazatokat áttegyünk-e esetleg más 

önkormányzati Kft-hez, MIP Kft-hez, MKSK Kft-hez, vagy a Mezőtúri Közös Önkormányzati 

Hivatalhoz. A Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatalon belül ismert az a probléma, hogy a 

városüzemeltetési osztály és az Intézményellátó között nem mindig mennek zökkenőmentesen a 

feladatok és a feladatok elvégzése sem mindig zökkenőmentes. Javulás ugyan történt, de szükségesek 

még olyan döntések, ami érinti az itt bent dolgozókat a tekintetben, hogy esetleg plusz feladatok 

jöjjenek be a munkakörökhöz és osztályokhoz. Ilyen lenne a mezőgazdasági tevékenység, a hivatal 

takarítása, karbantartása, a komp üzemeltetése. Az INVICTUS Kft. közreműködésével megépítésre 

kerül a strandon a 22x33 m-es medence és az ahhoz kapcsolódó fejlesztések. Utána itt is el kell majd 

dönteni, hogy ki fogja üzemeltetni ezt az ágazatot is.  

 

Pappné Juhász Emília: Az átszervezésről tegnap hallottam először. Ezeket jól át kell gondolni annak 

is, aki csinálni fogja és annak is, aki átadja. Úgy gondolom, hogy erről még beszélgetni kell, ez nekem 

is friss információ. 

  

Szűcs Dániel: A mostani megfogalmazás nem arról szólt, hogy most máris változtatásokat 

eszközöljünk.  

Szavazásra bocsájtom az előterjesztést, kérem szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:  
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Mezőtúr Város Önkormányzata 

91/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft 2021. évi éves 

beszámolójáról, közhasznúsági jelentéséről és 2022. évi üzleti tervéről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. tv. 3:109. § (2) 

bekezdésére –az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Intézményellátó és 

Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. 

egyszerűsített 2021. évi éves beszámolóját 178.035 E Ft egyező eszköz és forrás oldallal, 

valamint 326 E Ft adózott eredménnyel a határozat 1. sz. melléklete, 

a Kft. 2021. évi közhasznúsági jelentését a határozat 3. sz. melléklete 

szerint elfogadja. 

A mérleg szerinti eredményt eredménytartalékba kell helyezni. 

A számvitelről szóló 2000. évi C. törvényben foglalt kötelezettségek teljesítéséről az 

ügyvezető köteles gondoskodni. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Intézményellátó és 

Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi üzletéi tervét a határozat 2. számú 

melléklete szerint elfogadja.  

 

Felelős:     Szűcs Dániel alpolgármester     

                  Pappné Juhász Emília ügyvezető 

Határidő:  2022. május 31. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft., Mezőtúr, Kávási Sándor 

utca 25. 

9. Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft., Felügyelő Bizottsága, 

Helyben 

 

7.napirendi pont 

 

A Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetője 

munkabérének módosításáról  

 

Szűcs Dániel: Az előterjesztést pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 7 igen 1 nem 

szavazattal a „C” döntésváltozatot javasolja elfogadásra a képviselő-testület részére.   



 14 

Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal a „C” döntésváltozatot javasolja elfogadásra a 

képviselő-testület részére.   

Szeretném megtenni a módosító javaslatomat a képviselő-testület részére. A Kft. működésével és 

ágazataival kapcsolatban szintén munkamegbeszélést javaslok a képviselő-testületnek lefolytatni, 

amely logika mentén kevesebb feladata vagy többletfeladata keletkezne a cégnek, azt követően 

tárgyalja meg újra a képviselő-testület az ügyvezető bérének a módosítását. Ezt a döntést akkor 

hozzuk meg, ha az egyeztetést lefolytattuk. Javasolom tehát, a bizottságok javaslatát ne támogassák, 

az előterjesztést a képviselő-testület tekintse első olvasatnak és a szeptemberi képviselő-testületi 

ülésen térjünk vissza rá és addig a szükséges egyeztetéseket folytassuk le.  

 

Kovács Attila: Úgy gondolom, hogy erre a mai napon pontot kell tenni és a pénzügyi, városfejlesztési 

és környezetvédelmi bizottság és az ügyrendi bizottság véleményét fogadjuk el. A felügyelő 

bizottságban vannak olyan szakemberek, akik saját maguk is gyakorló vállalkozók, akik nagyon 

tudják, hogy mennyit ér ez a munka. Ügyvezető asszonynak 2019-ben volt utoljára béremelése, de 

mint elhangzott, új feladatok is jöttek hozzá. Egy ilyen árbevételű Kft-nek a vezetésénél 

elengedhetetlen, hogy olyan javadalmazást állapítsunk meg, amely motiválja az ott dolgozó 

ügyvezetőt. Az átszervezéssel egyetértek, mert nem megfelelő módon vannak a dolgok. Most eltelt 

két és fél év, újra előjött az az ötlet, amit én már 2019-ben kezdeményeztem. Javasolom, hogy 

fogadjuk el azokat a dolgokat, amiket leírt a felügyelő bizottság, hiszen szakmailag topon vannak, 

meg tudták ítélni. Semmi olyan negatív dolgot nem fogalmaztak meg, ami miatt le kellene venni a 

napirendről az előterjesztést.  

A következő napirend az ügyvezető jutalmazása lesz, mely egyformán legyen majd a többi 

ügyvezetővel megfogalmazva, hogy mikor és milyen mértékben lehet jutalmat kifizetni.  

Nem támogatom a módosító javaslatot, az előterjesztés „C” döntésváltozatát támogatom.  

 

Szűcs Dániel: A véleményem nem hirtelen jött, a korábbiakban is beszélgettünk erről. Akkor még 

egészen más véleménnyel volt Kovács Attila képviselő úr ügyvezető asszonyról is, mint ahogy a 

közösségi médiában meg is osztottad. Időszerű erről beszélni és egyenesnek kell lenni és azt kell 

képviselni itt a képviselő-testületi ülésen is, amit az ember más felületeken is képvisel.  

Fenntartom módosító javaslatomat.  

  

Kovács Attila: Akkor azt kérem Öntől, hogy ne fogadja el a kft. beszámolóját. Most elfogadta a 

beszámolót, ahol az ügyvezető jól elvégezte a munkát, azt gondolom, hogy akkor itt valamilyen 

ellentét van. Az ember végig tudja gondolni, és úgy ítéli meg, hogy itt fejlődés történik, akkor ebben 

lehet változtatni. Természetesen nem zárkózunk el attól, hogy itt ne történjenek racionális 

átszervezések, mert erre szükség van. Ezt nagyon jól tudja ügyvezető asszony is, hiszen neki is 

elmondtam a kritikát, de a kettő nem zárja ki egymást. Voltak itt olyan vezetők, akik átnyúltak 

valakinek a feje fölött, hoztak olyan döntéseket, intézkedéseket, amelyek majd kihatással lettek egy 

adott feladatra, vagy annak az elvégzésére. Ezt kellene helyre tenni, lehet, hogy az irány most már jó, 

megindult a kommunikáció. A hivatalon belül is megindult egyfajta olyan kommunikáció, amely 

előre viszi a dolgokat. Az anomáliákat fel kell deríteni. Ezzel nem büntetném az ügyvezető asszonyt. 

Javasolom, hogy a felügyelő bizottság döntését fogadjuk el, hiszen jó a bizottság véleménye az 

ügyvezető munkájáról. Ha nem lenne jó a vélemény, nem lenne fejlődőképes, akkor kimondanánk, 

hogy le kell cserélni az ügyvezető asszonyt. Két éve van ügyvezető asszonynak, azt végig kell 

csinálnia megfelelően javadalmazva.  

 

Szűcs Dániel: Nem én akartam lecserélni ügyvezető asszonyt, te voltál az képviselő úr, aki 

kijelentette, hogy alkalmatlan. A mai napon sem azért javasolom, hogy első olvasat legyen az 

előterjesztés, hanem azért, mert ha átszervezés történik, akkor ahhoz megfelelő bérezést kellene 

megállapítani majd a részére. Nem a leváltásáról beszéltünk.  

 

Batta Attila Viktor: Az ügyrendi bizottság támogatta a „C” döntésváltozatot, de akkor még nem 

voltunk teljesen képben erről az átszervezésről. Részben mindkét képviselőtársammal egyetértek, de 
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mivel elhangzott, hogy két hét múlva úgyis fogunk találkozni, ezért javasolom, hogy tartsunk egy 

munkamegbeszélést, ugyanis kételyek támadtak bennem.  

 

Kovács Mihály: Nagyon sajnálom, hogy némely képviselőtársamban kételyek merülnek fel, ezek 

szerint a FIDESZ részéről nem volt jó az információáramlás a történésekről.  Elmondom az elmúlt 

fél év történéseit. Részt vettem abban a TEKE 3 fős csapatában, amit még Herczeg Zsolt szervezett 

az átszervezések kapcsán. Akkor azt beszéltük meg, hogy szűk körben egy előkészítő munkát végez 

a csoport az önkormányzati gazdasági társaságok átalakításáról, összevonásáról, amit majd később a 

testület elé terjesztünk. Mi mindig tájékoztattuk a fejleményekről a TEKE csapatát. Az elmúlt év 

végén vagy elején abban maradtunk, hogy az öt gazdasági társaságból három marad és kettő pedig 

beolvadással megszűnik. Arról nem volt szó, hogy itt személyi dolgokba belemegyünk. Herczeg Zsolt 

még akkor polgármesterként azt kérte, hogy kérdezzük meg a két érintett kft. vezetőjét írásban, és 

ehhez mi adtuk a hozzájárulásunkat, hogy mikor kívánnak nyugdíjba menni. Itt konkrétan Szűcs 

Lajosról és Pappné Juhász Emíliáról volt szó. Megkaptuk a válaszokat, és azt tettük fel kérdésként, 

hogy a továbbiakban bevonjuk-e ezeket az intézményeket az átszervezésbe? A MIP Kft. az tiszta 

dolog volt, mert az, mint fogadó szerepelt az elképzelésben. Nem volt még akkor tiszta előttünk, hogy 

az Intézményellátó Kft. marad-e ebben a formában. Herczeg Zsolt azt mondta, hogy azzal 

foglalkozzunk, hogy a három kft. talpra álljon, menjen tovább, ne foglalkozzunk személyi 

kérdésekkel, a két megszűnő kft-nek a beolvadása legyen a fő cél és a dolgozóknak az elhelyezése. 

Nem volt problémamentes, voltak személyi sérülések ott is. Ez a dolog úgy néz ki, hogy megy tovább. 

Úgy gondolom, hogy most ebben a dologban ne legyenek szálkák, személyeskedések, mert most egy 

fontos állomáshoz értünk. Legyen a további átszervezésnek a kérdése közös megegyezés, mint ahogy 

idáig eljutottunk közösen a megbeszéléseken részt vevő csapattal.   

 

Szűcs Dániel: Valóban minden így volt, ahogy Kovács Mihály képviselő úr elmondta. Szeretném 

tisztázni azonban, hogy most sem a személy részéről beszéltem.  

 

Batta Attila Viktor: Elnézést kérek képviselő úr, hogy kételyek ébredtek bennem, kikérem 

magamnak, hogy így minősítjük a másik képviselő csoportnak a munkáját. Attól függetlenül, hogy 

elfogadtam a kft. beszámolóját lehet-e azon gondolkodni, hogy három Kft-én belül is lehet 

átcsoportosítás. Az Intézményellátó Kft. lássa el a város üzemeltetését, és amire már nincs kapacitása, 

pl. strand, azt igenis át kell gondolni, hogy átszervezzük-e.  

 

Kovács Attila: Már teljesen eltértünk a tárgytól, nem is értem Batta Attila Viktor képviselő úrnak a 

felháborodását, hiszen egyetértünk itt ezzel, amit elmondott Szűcs Dániel képviselő úr. Nyílván ebben 

le kell ülni, racionalizálni kell. Amit úgy látnak innen a hivatalból belülről, hogy ezen változtatni kell, 

akkor mi ebben nyitottak vagyunk. Itt most arról van szó, hogy az ügyvezető asszonynak legyen 

fizetésemelése vagy ne legyen.  

 

Patkós Lajos: Úgy látom, hogy most már kampány üzemmódba kapcsolt a képviselő-testület, Kovács 

képviselő úr is eddig megadta a tiszteletet a városvezetésnek, mindenkit a megfelelő választott 

titulusán szólított, most már Alpolgármester urat nem illeti meg az alpolgármesteri megszólítás ezek 

szerint. Érzem itt a pálfordulást, hiszen minden fórumon szegény ügyvezető asszony volt pellengéren 

az utóbbi két-két és fél évben, az ő munkája volt pellengérre állítva és az alkalmatlansága volt sajnos 

megszólítva. Most egy kőkemény kiállást látok a védelmében és én is védem. A pénzügyi helyzetére 

tekintettel hoztunk az előző években olyan megállapodást, hogy a premizálásoktól eltekintünk, 

felfüggesztjük, viszont a bérezést megpróbáljuk olyan szintre emelni, ami azért versenyképes és a 

versenyszférával szemben is elfogadható és a munkát elismerő juttatás. Ez a béremelés is ezt sugallja, 

hiszen a következő napirendi pont a premizálás. A többi ügyvezetésnél is felmerül a premizálás, a 

felügyelő bizottságok terjesztenek elő ilyen javaslatokat a képviselő-testület elé. Mi ezt átgondoljuk 

és döntünk a pénzügyi lehetőségeinkhez mérten. A fizetésemelés elfogadható, de amit 

Alpolgármester úr tett javaslatot, azt el kellene fogadnunk és még gondolkodnunk és beszélnünk 

kellene róla. Ha úgy dönt a képviselő-testület, akkor a mai napon tudom támogatni a béremelés 
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elfogadását. Javasolom, hogy a két képviselő csoport vezetése szünet keretében tartson most egy 

megbeszélést az álláspontokról, hátra kompromisszumra tudunk jutni és annak alapján döntünk.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Úgy gondolom, hogy mindenki érzi azt, hogy az érintettek már kifejtették 

véleményüket, de természetesen jogában áll képviselő úrnak ügyrendi szünetet kérni. Hallhattuk 

képviselő asszonytól, hogy 19 %-os bérfejlesztés volt a kft. dolgozói között. Úgy gondolom, hogy 

ebben az irányban kell elmozdulni nekünk a kft. ügyvezető asszony esetében is. Évek során, akik itt 

vannak, tudják, hogy ha egy kft-nek valamilyen feladatot adunk, a mellé rendelünk egy határozott 

összeget. Ha azt a feladatot elvesszük, akkor az adott bérmennyiséget is vegyük el. Nem kizárt az, 

hogy ha a kft-k működését tovább vizsgáljuk, és feladatot vonunk el, akkor akár ezen a béren is 

módosítsunk. Amennyiben úgy látja itt a pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság, a 

felügyelő bizottság, hogy itt a kft. ügyvezető asszonynak a bérezése pozitív irányba kell hogy 

elmozduljon, akkor ezt támogatom.  

 

Szűcs Dániel: Abban egyetértünk képviselő úr, hogy kell adni, ha többletfeladat van. Én az 

ügyvezetőre értettem, nem a kft. egészére. Előfordult már olyan, hogy azt láttuk a működésében, volt 

rá keret, hogy más feladatot is ellásson.  

 

Kovács Mihály: Patkós Lajos képviselőtársamnak szeretnék viszontválaszt adni, mert kampány 

üzemmódot említett. Úgy gondolom, hogy amit én elmondtam, egyszer sem volt „kampányízű”. 

Semmi köze nem volt a kampányhoz. Itt egyszerű véleményről és kritikáról volt szó, amit 

megfogalmaztunk. Ezután is ezt fogom tenni. Én voltam az, aki itt a testület előtt felvetettem az 

Intézményellátó és a műszaki osztály közötti kommunikációs problémát. Ez nem kampánykérdés, ez 

várospolitika. Ez egy képviselő tagnak feladata kell, hogy legyen. Úgy gondolom, hogy ezt le is 

zárhatjuk, mert nem vonható kétségbe az az együttműködési készség a részünkről, hogy ezekben az 

átszervezésekben, nem túl népszerű dolgokban nem vettünk részt.  

 

Szűcs Dániel: A szavazás előtt szünetet rendelek el.  

  

SZÜNET 

 

Szűcs Dániel: Folytatjuk ülésünket, szavazás következik. Továbbra is fenntartom a módosító 

javaslatomat, amelynek a lényege az, hogy a képviselő-testület az adott előterjesztést tekintse első 

olvasatnak, tekintettel az általam elmondott indokok alapján. Hangsúlyozni szeretném álláspontomat, 

amely szerint nem arról van szó, hogy ügyvezető asszonynak ne adjunk béremelést, hanem akkor 

rendelkezzünk erről, amikor az általam javasolt és a korábban közösen is beszélt témáról újabb 

megbeszéléseket folytatunk. Tekintsük első olvasatnak az előterjesztést és a képviselő-testület a 

lehető legkorábbi időpontban a megbeszéléseket követően térjen vissza a béremelésre, és akkor 

határozza meg annak a mértékét. Ezt a módosítást bocsájtom most szavazásra, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 5 nem és 4 igen szavazattal a módosító indítvány nem fogadta el.  

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság és az ügyrendi bizottság 

által javasolt „C” döntésváltozatot teszem fel szavazásra, kérem szavazzunk.   

 

A képviselő-testület 6 igen 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

92/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft.  ügyvezetője 

munkabérének módosításáról  
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Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint Mezőtúr Város Ügyrendi Bizottságának 66/2019.(VI.26.) 

határozatával elfogadott Javadalmazási Szabályzat 3. pontjának rendelkezéseire –az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Intézményellátó és 

Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottságának javaslatát a Kft. 

ügyvezetőjének munkabére emelésére vonatkozóan elfogadja.  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Intézményellátó és 

Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetőjének munkabérét 2022. január 1. 

napjától havi bruttó 900.000 Ft-ban állapítja meg. 

 

 Felelős:   Szűcs Dániel alpolgármester     

           Határidő:   2022. május 31. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

 

A képviselő-testületi határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. Mezőtúr, Kávási u. 25. 

9. Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsága, 

Helyben 

10.  

 

8.napirendi pont 

 

A Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetőjének 

jutalmazásáról  

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 7 igen, 1 nem szavazattal 

az alábbi módosítással javasolja elfogadásra a határozati javaslatot a képviselő-testület részére: 

A képviselő-testület 2022. október 31. napjáig térjen vissza az előterjesztés megtárgyalására azzal a 

feltétellel, hogy a jutalom összegét az előterjesztés megtárgyalásáig gazdálkodja ki a Mezőtúri 

Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. 

 

Az ügyrendi bizottság 2 igen 1 nem szavazattal az alábbi módosítással javasolja elfogadásra a 

határozati javaslatot a képviselő-testület részére: 

A képviselő-testület 2022. október 31. napjáig térjen vissza az előterjesztés megtárgyalására azzal a 

feltétellel, hogy a jutalom összegét az előterjesztés megtárgyalásáig gazdálkodja ki a Mezőtúri 

Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. 

Ismerteti az előterjesztést. 
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Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom a pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság és az 

ügyrendi bizottság módosító javaslatával együtt bocsájtom szavazásra az előterjesztést.  

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

93/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft.  ügyvezetőjének 

jutalmazásáról  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint Mezőtúr Város Ügyrendi Bizottságának 66/2019.(VI.26.) 

határozatával elfogadott Javadalmazási Szabályzat 3. pontjának rendelkezéseire –az alábbi 

határozatot hozza: 

 

A képviselő-testület 2022. október 31. napjáig tér vissza az előterjesztés megtárgyalására azzal a 

feltétellel, hogy a jutalom összegét az előterjesztés megtárgyalásáig gazdálkodja ki a Mezőtúri 

Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

9. Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. Mezőtúr, Kávási u. 

25. 

10. Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. Felügyelő 

Bizottsága, Helyben 

 

9.napirendi pont 

 

A Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. 2021. évi tevékenységének 

pénzügyi kompenzálásáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.  

Ismerteti az előterjesztést. 

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

94/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. 2021. évi tevékenységének 

pénzügyi kompenzálásáról 
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Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

A Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. 2021. évi kötelező önkormányzati 

feladatellátásának kompenzálásra 7 000 EFt kompenzációt biztosít azzal, hogy a közszolgáltatási 

szerződésben foglaltak szerint a kompenzáció összegével 2022.12.31-ig a Kft. köteles elszámolni és 

a túlkompenzálás összegét köteles az önkormányzat részére visszafizetni. 

 

Felelős:     Szűcs Dániel alpolgármester     

                  Bordács László ügyvezető 

Határidő:  2022. december 31. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

7. Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. 

 

 

10.napirendi pont 

 

A Mezőtúri Közművelődési és Sport közhasznú Nonprofit Kft. 2021. évi éves beszámolójáról, 

közhasznúsági jelentéséről és 2022. évi üzleti tervéről 

 

Szűcs Dániel: A napirend tárgyalásán köszöntöm Bordács László ügyvezető urat és Szűcs Gergelyné 

gazdaságvezető asszonyt.  

A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 igen szavazattal egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére.    

Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kovács Attila: A Mezőtúri Közművelődési és Sport közhasznú Nonprofit Kft. 2021. évben 

színvonalas munkát végzett. Jó döntés volt, hogy a városközpontba visszakerültek a programok, 

ezáltal egyszerűsödött a munkavégzés a dolgozóknak, akik a rendezvényeket lebonyolítják. Itt is 

vannak és lehetnek hiányosságok, de alapvetően az összetettsége a kft-nek itt is bonyolult, hiszen 

hozzátartozik még a sporttelep is. Ezeket összességében kell vizsgálni. Természetesen ezek a kft. 

összevonások és átszervezések majd érintik a kft. működését is. Köszönöm ügyvezető úrnak, hogy a 

dolgozói létszámot meg tudta tartani, a frusztráció nem olyan jelentős, ez az ő érdeme is. Mindig egy 

vezetőnek az érdeme, ha a dolgozók jönnek-mennek, az mindent elárul. Úgy gondolom, hogy a 

közművelődésben dolgozók nincsenek megbecsülve anyagilag olyan mértékben, mint ahogyan a 

társadalomban a helye lenne. Ez nem az ő hibájuk, ez országos szintű probléma. Köszönjük a 

munkájukat, hogy elvégzik a feladatukat és színvonalas rendezvényeket bonyolítanak le a városnak.    

 

Szűcs Dániel: Szeretném megköszönni a kft. minden dolgozójának a 2021. évi munkáját. Nagyon 

színvonalas programok kerültek megvalósításra. A város lakosságának majdnem egésze úgy 

gondolkodik, hogy jó döntés volt visszahozni a Túri Vásárt és az ArTúr fesztivált a belvárosba, a 
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Petőfi téren jó helyen van. Látva a nyári előkészületeket most is nagyon színvonalas programok 

kerülnek megrendezésre majd, most jubileumi Túri Vásár következik, ennek megfelelően készülnek 

a kollégák erre a rendezvényre. Sikerült pluszforrást is szerezni a rendezvény lebonyolításához. 2022 

nyarától egy új feladat is keletkezett a kft-nél, mely a mozi üzemeltetése lesz. Jól haladnak a 

munkálatok, reményeink szerint június végére minden munkálat befejeződik és a nyár eleji nyitás 

lehetővé válik. Nagyon örülök, hogy újra lesz mozija a városnak.  

Szavazásra bocsájtom az előterjesztést, kérem szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

95/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft 2021. évi éves beszámolójáról, 

közhasznúsági jelentéséről és 2022. évi üzleti tervéről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján– figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. tv. 3:109. § (2) 

bekezdésére –az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Közművelődési és Sport 

Közhasznú Nonprofit Kft. 2021. évi éves beszámolóját 61.799 E Ft egyező eszköz és 

forrás oldallal, valamint 184 E Ft mérleg szerinti eredménnyel a határozat 1. sz. melléklete 

szerint elfogadja.  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Közművelődési és Sport 

Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi üzleti tervét a határozat 2. sz. melléklete szerint 

elfogadja.  

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Közművelődési és Sport 

Közhasznú Nonprofit Kft. 2021. évi közhasznúsági jelentését a határozat 3. sz. melléklete 

szerint elfogadja.  

 

A számvitelről szóló 2000. évi C. törvényben foglalt kötelezettségek teljesítéséről az ügyvezető 

köteles gondoskodni. 

 

Felelős:     Szűcs Dániel alpolgármester     

                  Bordács László ügyvezető 

Határidő:  2022. május 31. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző 

Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 
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7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft., Mezőtúr, Szabadság tér 17. 

9. Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft., Felügyelő Bizottsága, Helyben 

 

 

11.napirendi pont 

 

A Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetője munkabérének 

módosításáról  

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 igen egyhangú 

szavazattal támogatta az előterjesztést.  

Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést.  

Ismerteti az előterjesztést. 

 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

96/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft.  ügyvezetője munkabérének 

módosításáról  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint Mezőtúr Város Ügyrendi Bizottságának 67/2019.(VI.26.) 

határozatával elfogadott Javadalmazási Szabályzat 3. pontjának rendelkezéseire –az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Közművelődési és Sport 

Közhasznú Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottságának javaslatát a Kft. ügyvezetőjének 

munkabére emelésére vonatkozóan elfogadja. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Közművelődési és Sport 

Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetőjének munkabérét 2022. január 01. napjától havi bruttó 

550.000 Ft-ban állapítja meg. 

 

 Felelős:   Szűcs Dániel alpolgármester     

           Határidő:  2022. május 31. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

 

A képviselő testületi határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi bizottság, Helyben 

5. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
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9. Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. Mezőtúr, Szabadság tér 17. 

10. Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsága, 

Helyben 

 

 

12.napirendi pont 

 

A Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetőjének jutalmazásáról  

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 6 igen, 2 nem szavazattal 

az alábbi módosítással javasolja elfogadásra a határozati javaslatot a képviselő-testület részére: 

A képviselő-testület 2022. október 31. napjáig térjen vissza az előterjesztés megtárgyalására azzal a 

feltétellel, hogy a jutalom összegét az előterjesztés megtárgyalásáig gazdálkodja ki a Mezőtúri 

Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. 

Az ügyrendi bizottság 2 igen 1 nem szavazattal az alábbi módosítással javasolja elfogadásra a 

határozati javaslatot a képviselő-testület részére: 

A képviselő-testület 2022. október 31. napjáig térjen vissza az előterjesztés megtárgyalására azzal a 

feltétellel, hogy a jutalom összegét az előterjesztés megtárgyalásáig gazdálkodja ki a Mezőtúri 

Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft.  

Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kérem a képviselő-testületet, hogy támogassa a bizottságok javaslatát. Kérem, szavazzunk.  

A képviselő-testület 9 igen szavazattal – egyhangúlag – a módosítást elfogadta és az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

97/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft.  ügyvezetőjének jutalmazásáról  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint Mezőtúr Város Ügyrendi Bizottságának 67/2019.(VI.26.) 

határozatával elfogadott Javadalmazási Szabályzat 3. pontjának rendelkezéseire –az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. A képviselő-testület 2022. október 31. napjáig tér vissza az előterjesztés megtárgyalására 

azzal a feltétellel, hogy a jutalom összegét az előterjesztés megtárgyalásáig gazdálkodja 

ki a Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

9. Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. Mezőtúr, Szabadság tér 17. 

10. Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsága, Helyben 
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13.napirendi pont 

 

A Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. 2021. évi éves beszámolójáról, és 2022. évi üzleti tervéről 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 egyhangú igen 

szavazattal az előterjesztést elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére. 

Köszöntöm ülésünkön Vasas István ügyvezető urat. 

 

Vasas István: Szeretném megköszönni Mezőtúr város lakosságának és Mezőtúr Város 

Önkormányzata Képviselő-testületének, hogy 2018-2022 között a Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. 

ügyvezetői feladatait elláthattam és ezen időszakban igyekeztem Mezőtúr város érdekében város és 

turisztikailag meghatározó arculati elemek tervezésében és megvalósulásában részt venni.  

 

Szűcs Dániel: Szeretném megköszönni ügyvezető úrnak a munkáját, a 2021 évben végzett segítő 

hozzáállást. Külön köszönöm a Hortobágy-Berettyó projektben nyújtott segítségét.  

 

Patkós Éva elhagyta a termet, a képviselő-testület létszáma 8 főre csökkent. 

 

Szavazásra teszem fel az előterjesztést, kérem, szavazzunk. 

  

A képviselő-testület 8 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

98/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft 2021. évi éves beszámolójáról, és 2022. évi üzleti tervéről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján– figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. tv. 3:109. § (2) 

bekezdésére –az alábbi határozatot hozza: 

 

4. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. 

2021. évi éves beszámolóját 14.455 E Ft egyező eszköz és forrás oldallal, valamint 4.845 

E Ft mérleg szerinti eredménnyel a határozat 1. sz. melléklete szerint elfogadja.  

 

5. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. 

2021. évi üzleti tervét a határozat 2. sz. melléklete szerint elfogadja.  

 

A számvitelről szóló 2000. évi C. törvényben foglalt kötelezettségek teljesítéséről az ügyvezető 

köteles gondoskodni. 

Felelős:     Szűcs Dániel alpolgármester     

                  Vasas István ügyvezető 

Határidő:  2022. május 31. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző 

Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 
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2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi bizottság, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft., Mezőtúr, Kossuth tér 1. 

9. Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft., Felügyelő Bizottsága, Helyben 

 

 

14.napirendi pont 

 

A Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. ügyvezetőjének jutalmazásáról  

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 6 igen, 2 nem szavazattal 

az alábbi módosítással javasolja elfogadásra a határozati javaslatot a képviselő-testület részére: 

A képviselő-testület 2022. október 31. napjáig térjen vissza az előterjesztés megtárgyalására azzal a 

feltétellel, hogy a jutalom összegét az előterjesztés megtárgyalásáig gazdálkodja ki a Mezőtúri 

Turizmusfejlesztési Kft. 

Az ügyrendi bizottság 2 igen 1 nem szavazattal az alábbi módosítással javasolja elfogadásra a 

határozati javaslatot a képviselő-testület részére: 

A képviselő-testület 2022. október 31. napjáig térjen vissza az előterjesztés megtárgyalására azzal a 

feltétellel, hogy a jutalom összegét az előterjesztés megtárgyalásáig gazdálkodja ki a Mezőtúri 

Turizmusfejlesztési Kft. Ismerteti az előterjesztést. 

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom a bizottságok javaslatát, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 8 igen szavazattal – egyhangúlag – a módosítást elfogadta és az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

99/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft.  ügyvezetőjének jutalmazásáról  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint Mezőtúr Város Ügyrendi Bizottságának 69/2019.(VI.26.) 

határozatával elfogadott Javadalmazási Szabályzat 3. pontjának rendelkezéseire –az alábbi 

határozatot hozza: 

 

A képviselő-testület 2022. október 31. napjáig tér vissza az előterjesztés megtárgyalására azzal a 

feltétellel, hogy a jutalom összegét az előterjesztés megtárgyalásáig gazdálkodja ki a Mezőtúri 

Turizmusfejlesztési Kft.   

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 
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7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

9. Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. Mezőtúr, Szabadság tér 17. 

10. Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. Felügyelő Bizottsága, Helyben 

 

 

15.napirendi pont 

 

A Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 2021. évi tevékenységének pénzügyi kompenzálásáról 

 

Szűcs Dániel: A napirend tárgyalásánál köszöntöm dr. Sebestyén Katalin ügyvezető asszonyt. 

A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi 8 egyhangú igen szavazattal a határozati javaslatot 

elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére. 

Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kovács Attila: Szeretném megköszönni a munkáját dr. Sebestyén Katalin ügyvezető asszonynak, 

amit ez elmúlt években végzett a kiscsapatával, akik március 1-től már az önkormányzat dolgozói 

lettek. Nekik is köszönhetjük, hogy Mezőtúron ilyen sokszínű pályázat megjelent. Ennek a 

kidolgozása elengedhetetlen érdem a számukra. Senkit ne tévesszen meg ez a mínusz 15.300 ezer 

forintos veszteség, mivel ez egy technikai dolog. Ez abból adódik, hogy a Kft. éveken át nyúló 

projekteket visz, amelyek még jelen pillanatban is lezárásra várnak. Ezeknek a pénzügyi elszámolása 

még nem történt meg és ezért a bevételek a könyvekben majd később jelentkeznek.  

 

Szűcs Dániel: Szeretném megköszönni ügyvezető asszonynak és a dolgozóinak a munkáját.  

 

Patkós Lajos elhagyta a termet, a képviselő-testület létszáma 7 főre csökkent. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

100/2022.(IV.27.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 2021. évi tevékenységének pénzügyi kompenzálásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. tv. 3:109. § (2) 

bekezdésére – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 2021. évi 

kötelező önkormányzati feladatellátásának kompenzálásra irányuló kérelmét nem támogatja. 

 

Felelős:     Szűcs Dániel alpolgármester     

                  dr. Sebestyén Katalin ügyvezető 

Határidő:  2022. június 30. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 
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2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

7. Mezőtúri Városfejlesztési Kft., Helyben 

 

 

16.napirendi pont 

 

A Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 2021. évi éves beszámolójáról, és 2022. évi üzleti tervéről 

 

Herczeg Zsolt: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 egyhangú igen 

szavazattal a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére. 

Ismerteti az előterjesztést. 

Szavazásra bocsájtom az előterjesztést, kérem szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

101/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 2021. évi éves beszámolójáról, és 2022. évi üzleti tervéről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. tv. 3:109. § (2) 

bekezdésére – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 

2021. évi éves beszámolóját 4.918 E Ft egyező eszköz és forrás oldallal, valamint 

-15.087 E Ft mérleg szerinti eredménnyel a határozat 1. sz. melléklete szerint elfogadja.  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 

2022. évi üzleti tervét a határozat 2. sz. melléklete szerint elfogadja.  

 

A számvitelről szóló 2000. évi C. törvényben foglalt kötelezettségek teljesítéséről az ügyvezető 

köteles gondoskodni. 

 

       Felelős:  Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 

 dr. Sebestyén Katalin ügyvezető     

       Határidő:   2022. május 31. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 
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5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Mezőtúri Városfejlesztési Kft., Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. 

9. Mezőtúri Városfejlesztési Kft. Felügyelő Bizottsága, Helyben 

 

Szűcs Dániel: Patkós Lajos képviselő visszatért a terembe, a képviselő-testület létszáma 8 fő. 

 

 

17.napirendi pont 

 

A TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00007 azonosítószámú „Mezőtúr, Akasztó éri belterületi 

csapadékvíz elvezető hálózat rekonstrukciója” című építési beruházás tárgyú, a 

közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény Harmadik rész 112. § (1) bekezdés b) pontja 

szerinti nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás előkészítésére és indítására 

 

Szűcs Dániel: A Városi Közbeszerzési Bizottság tárgyalta az előterjesztést. Megkérem Kovács 

Attilát, a bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság döntését. 

 

Kovács Attila: A közbeszerzési bizottság támogatta az előterjesztést.  

Ismerteti az előterjesztést. 

 

Szűcs Dániel: Mivel közbeszerzésről van szó, névszerinti szavazás következik: 

 

Batta Attila Viktor    igen 

Kovács Attila    igen 

Kovács Mihály   igen 

Kötél János    igen 

Patkós Lajos    igen 

Rózsa Endre Bertalan   igen 

dr. Siposné Varga Ildikó  igen 

Szűcs Dániel    igen 

 

A képviselő-testület 8 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

102/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata 

 

a TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00007 azonosítószámú „Mezőtúr, Akasztó éri belterületi csapadékvíz 

elvezető hálózat rekonstrukciója” című építési beruházás tárgyú, a közbeszerzésekről szóló 

2015. évi CXLIII. törvény Harmadik rész 112. § (1) bekezdés b) pontja szerinti  nyílt, nemzeti 

közbeszerzési eljárás előkészítésére és indításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 

(továbbiakban Kbt.) 112. § (1) bekezdés b) pontja és a 17/2022. (I.27.) számú képviselő-testületi 

határozattal elfogadott Közbeszerzési Szabályzatára – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Mezőtúri Városháza és kapcsolódó 

kulturális vonzerők komplex turisztikai fejlesztése” című pályázat megvalósításáról” elnevezésű, 

a TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00007 azonosítószámú „Mezőtúr, Akasztó éri belterületi 

csapadékvíz elvezető hálózat rekonstrukciója” című projekt keretében megvalósítani tervezett, 

építési beruházás tárgyában a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény (továbbiakban: 
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Kbt.) Harmadik rész 112. § (1) bekezdés b) pontja szerinti nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás 

előkészítéséről és megismételt indításáról dönt. Az építési beruházásra irányuló közbeszerzési 

eljárás elnevezése: „Mezőtúr, Akasztó éri csapadékvíz elvezető hálózat” A közbeszerzési 

eljárás ajánlattételi felhívását és dokumentációját a Képviselő-testület a határozat 1. és 2. számú 

melléklete szerint jóváhagyja. 

 

2. A közbeszerzési eljárás megindításához szükséges fedezetet Mezőtúr Város Önkormányzata 

tárgyi projekt keretében rendelkezésre álló támogatási forrásból, kerül tervezésre. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a tárgy szerinti közbeszerzési eljárásban 

a Kbt. 27. § (4) bekezdése alapján a közbeszerzés tárgya szerinti szakmai, közbeszerzési, jogi és 

pénzügyi szakértelemmel együttesen rendelkező bírálóbizottságot hoz létre. A bírálóbizottság 

feladatainak ellátására az alábbi személyeket kéri fel az önkormányzat: 

 

1. jogi szakértelem: dr. Balla Vilmos aljegyző 

2. pénzügyi szakértelem: Boross Boglárka, gazdálkodási és adóügyi osztályvezető, 

3. a beszerzés tárgya szerinti műszaki szakértelem: Kocsi József városüzemeltetési ügyintéző 

4. a beszerzés tárgya szerinti műszaki szakértelem: Petneházi Tamás városüzemeltetési 

ügyintéző 

5. közbeszerzési szakértő: Public Pro+ Tanácsadó Betéti Társaság (Cg.16-06-007889; 

székhely: 5000 Szolnok, Áchim András utca 30.) - dr. Dagonya András Szabolcs felelős 

akkreditált közbeszerzési szaktanácsadó – FAKSZ lajtromszáma: 00408. 

 

4. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 17/2022. (I.27.) számú képviselő-

testületi határozattal elfogadott Mezőtúr Város Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzata 

alapján felhatalmazza az alpolgármestert, hogy gondoskodjon az eljárás megindításáról, valamint 

felhívja a Public Pro+ Tanácsadó Betéti Társaság felelős akkreditált közbeszerzési 

szaktanácsadóját, dr. Dagonya Andrást, hogy folytassa le a közbeszerzési eljárást. 

 

Felelős: Szűcs Dániel alpolgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

      Városfejlesztési és Turisztikai Csoport 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

7. Public Pro+ Tanácsadó Betéti Társaság (székhelye: 5000 Szolnok, Áchim András u. 30., 

képviseli: dr. Dagonya András) 

 

 

18.napirendi pont 

 

A Mezőtúr Város Önkormányzatának 105/2021.(VII.12.) számú képviselő-testületi 

határozatának módosítására 
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Szűcs Dániel: A mezőtúri Fóti úti öregek napközi otthonánál a kivitelezéshez szükséges forráshoz 

plusz forrás hozzárendelése szükséges a kivitelező által benyújtott kérelemnek megfelelően, 

amennyiben a képviselő-testület ezt jóváhagyja.  

 

Kovács Attila: A közbeszerzési bizottság egyhangúan támogatta az előterjesztést, hiszen nem tudunk 

mást csinálni. A projekt 75 %-os készültségben van és előre láthatólag az ősz folyamán sikerrel 

befejeződik. Mondhattuk volna azt is, hogy ha megnyerte, akkor vitte, de akkor nem fogja tudni 

befejezni. Kezdhetnénk elölről a közbeszerzéseket, természetesen nem találnánk rá kivitelezőt, aki 

befejezné, mert ez az árrobbanás sajnos mindenkit érint. Úgy gondolom, hogy még most tartunk az 

elején. Jó pár projektünk folyik itt a városban, bízom benne, hogy a többiek részéről is nem fog elindul 

a többletigény. Az É-D kerékpárút olyan 50-60 %-os készültségben lehet, a K-Ny-i pedig még a 20-

30 %-ot sem érte el. Nem tudom, hogy ezek mikor lesznek befejezve és ott milyen igények fognak 

majd fellépni. Voltak korábban fennmaradó összegek, amiből lehetett ezeket kompenzálni és 

gyakorlatilag a város költségvetése még most itt ennél a projektnél nem sérül. Mindenki érdeke, hogy 

ezt a projektet zárjuk le, mert akkor tudunk pénzügyileg is elszámolni. Nyilván erre is nagy igény 

van. Nyolc százalék visszatartás van, ezt én egy nagyon jó ötletnek tartom. Lehetett volna ezt egy 

kicsit tovább is emelni. Kockázatot a kivitelező is vállalt, hiszen nagyfokú bizonytalanság volt az 

elmúlt két évben. Kérem a képviselőktől, hogy ezt fogadjuk el. 

 

Szűcs Dániel: A kollégától én kértem, hogy az előterjesztés úgy készüljön, hogy 8 % visszatartásával 

fogadja el a képviselő-testület. Lehet, hogy nagyobb arányú visszatartás is elképzelhető lenne, 

azonban úgy mérlegeltünk, hogy a projekt jól halad előre és a kivitelezővel meg lehetünk elégedve. 

Az áremelkedéseket megnéztük, jogosnak tűnik a beadott része, de nyilvánvalóan neki a kockázatot 

vállalni a kellett, amikor ezt a szerződést aláírta. Más beruházás is van a városban, egyelőre azt a 

tájékoztatást tudom adni, hogy a kivitelező részéről nem éltek ilyen visszajelzéssel, ez azonban nem 

azt jelenti, hogy ez nem következhet be a későbbiekben, hiszen reálisan nézve az építőipari anyagár 

emelkedés minden egyes beruházást érint. Jelenleg erről nem tudunk még egyeztetni, mert nem 

érkezett ilyen jelzés.  

 

Szűcs Dániel: A határozati javaslatot szavazásra bocsájtom, kérem szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 8 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

103/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata 

 

a Mezőtúr Város Önkormányzatának 105/2021. (VII.12.) számú képviselő-testületi 

határozatának módosításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, - figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 141. 

§ (4) bekezdés c) pontjára - az alábbi határozatot hozza: 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja, a határozat 1. sz. melléklete 

szerinti vállalkozási szerződés 1. sz. módosításának tervezetét. 

 

3. A 105/2021. (VII.12.) számú képviselő-testületi határozat 3. pontját az alábbira módosítja: 

A szerződés teljesítéséhez az Önkormányzat rendelkezésére álló pénzügyi fedezet nettó 

135.810.682 Ft + ÁFA (bruttó 172.479.567 Ft) TOP-4.2.1-15-JN1-2019-00029 azonosítószámú, 

„Szociális alapszolgáltatások infrastruktúrájának fejlesztése Mezőtúron” pályázati forrásból, 

továbbá a Kormány 1812/2018. (XII. 23.) Korm. határozatának 1. számú mellékletében, Mezőtúr 

Város Önkormányzatának engedélyezett hitelügyletből biztosított nettó 12.410.938 Ft+ÁFA 

(bruttó 15.761.891 Ft) hitelforrásból tevődik össze. 
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4. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, felhatalmazza az alpolgármestert a 

vállalkozási szerződés 1. sz. módosításának aláírására. 

 

Felelős: Szűcs Dániel alpolgármester 
Határidő: azonnal 

 

5. A 105/2021.(VII.12.) számú képviselő-testületi határozat, jelen határozattal nem módosított 

pontjai hatályosak és érvényesek. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal 

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

Városfejlesztési és Turisztikai Csoport 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

19.napirendi pont 

 

Beszámoló a 2021. évi Mezőtúr Város részére autóbusszal végzett helyi személyszállítás 

közszolgáltatási tevékenységre vonatkozóan 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 igen egyhangú 

szavazattal a beszámolót elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére.   

Nem kellett külön forrást hozzárendelni a 2021. évi tevékenységhez. A lakosság részéről jött olyan 

igény, hogy az önkormányzat által turisztikai pályázaton elnyert elektromos kisbuszt nem tudnánk-e 

bevonni valahogyan a személyszállításba a város területén. A kollégákkal elkezdtük ezt a témát 

vizsgálni, és szeretnénk ebben előrelépni úgy, hogy a turisztikai pályázatban vállaltak ne sérüljenek, 

ne kelljen bármilyen összeget visszafizetni. A turisztikai kisbuszt jelenleg is úgy használjuk, hogy 

közben a turisztikai feltételeknek is megfelelünk. Ennek a kidolgozása hamarosan el fog készülni. A 

kisbuszt most is használjuk az iskolai, óvodai szolgáltatásnak kielégítésében. 

 

Kovács Attila: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottsági ülésen elhangzott, hogy 

sajnos nagyon kevesen veszik igénybe az autóbusszal végzett helyi személyszállítást. Naponta 60-70 

vonatpár jár, ahová lehetne buszt indítani, de ez lehetetlenség, hogy mind mellé szolgáltatást 

rendeljünk. Az állomás a legfrekventáltabb hely. Azt sem tudjuk garantálni, hogy a jövőben 

megmarad-e ez a szolgáltatás, hogy ha ilyen alacsony színvonalú lesz az érdeklődés. Jó a felvetés, 

hogy ezzel az elektromos kisbusszal valamilyen megoldást tudjunk erre kínálni, hogy mégis csak 

legyen itt a városban helyi járat. Az önkormányzat közszolgáltatást nem végezhet, ezért ki kell találni, 

hogyan lehet majd ezt a kisbuszt működtetni, amennyiben tudjuk működtetni. A beszámoló 

példaértékű, tényszerű, elfogadásra alkalmas.  

 

Patkós Lajos: Mezőtúron vannak taxisok, ezért arra is gondolnunk kell, hogy azokat ne lehetetlenítsük 

el. Miért vállaljon önkormányzatunk gazdasági tevékenységet, ami Mezőtúr város tiszteletbeli 

polgárainak a megélhetését veszélyezteti? A Tanüzemnél is hónapok óta tárgyaljuk, hogy milyen 
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lepusztult helyzet van, ennek ellenére látok ott aktív, dolgozó embereket, tisztántartott 

munkahelyeket, nem lepusztult épületeket. Amikor átvettük a Tanüzemet és 600 millióra lett 

becsülve, akkor az csak egy állami felbecsült ár, nem közhiteles értékbecslővel felmért helyzet. A 

napelemnél is abszolút nem a város, az itt élő emberek érdekét nézi a TEKE frakciója, csak kiragad  

valami fellegekben járó gazdasági hasznot. Úgy gondolom, hogy mindig Mezőtúr város érdekét 

kellene nézni.  

 

Kovács Mihály: Az elmúlt időszakban legalább annyit voltam városi képviselő, mint Patkós Lajos 

képviselőtársam. Amit mi csinálunk, azt egyáltalán nem olyan szemmel nézzük, mint amit te 

gondolsz. Mi azért dolgozunk, hogy ami pénzt meg tudunk takarítani, azt a város lakosságának az 

érdekében használjuk fel minél hasznosabban. A Tanüzem valóban munkahelyeket tartalmaz, de 

képviselő úr is azért dolgozik a saját gazdaságában, hogy hasznot termeljen és fenn tudja tartani a 

családját és az ott dolgozó embereket. Ugyanez a mi feladatunk, felelősségünk is, mivel ez 

közvagyon. A közvagyont meg kell óvni, fejleszteni kell a város érdekében. Azt mondom, hogy a 

döntéseknél a józan paraszt ész vezéreljen bennünket, mert ezt kérik rajtunk számon a mezőtúriak. A 

munkahelyek ott vannak a Tanüzemben, de azok a munkahelyek nem lesznek ott, ha összedől az 

épület. 

 

Rózsa Endre Bertalan: Szűcs Dániel alpolgármester úr mondta azt, hogy a lakosság részéről vannak 

olyan felvetések, hogy az elektromos kisbuszt használnák. Ilyen formában meg kell vizsgálni, hogy 

a jogszabályi keretek között maradjunk, úgy, hogy ne veszítsük el ezt a támogatást. Felelősen merem 

mondani, hogy ki lehetne statisztikázni azt, hogy mely képviselő csoportból hányszor szólnak hozzá 

az előterjesztésekhez. Lényegesen több a hozzászólás a TEKE részéről. Tehát nem erőlködés ez, 

hanem egy több éve tartó munka. Mi mindig azt keressük, hogy min, hogyan lehetne jobbítani. 

Keressük tovább Szűcs Dániel alpolgármester úrral, hogy ezt a kisbuszt hogyan lehetne hasznosítani 

a lakosság érdekében jogszabályi keretek között.  

 

Szűcs Dániel: Patkós Lajos képviselő úr felvetésére szeretném elmondani, hogy a kisbusz 

üzemeltetését nem üzleti céllal gondolnánk megvalósítani. Volt olyan hozzászólás, hogy nehogy a 

taxisok rovására menjen ez az ötlet. Nekünk az a célunk, hogy az idősek pl. a kórházba bejussanak, 

a vasútállomásról valameddig eljussanak. Nem az a cél, hogy a taxisoknak a vállalkozásába mi 

belenyúljunk.  

 

Batta Attila Viktor: Teljes mértékben egyetértek a megvizsgálási gondolatokkal a kisbusz kapcsán. 

Abban mérni a munkát, hogy ki hányszor szól hozzá a képviselő-testületi ülésen, nem tartom 

helyesnek. Én is fel tudnék állni és 20 percig beszélni a semmiről. Úgy gondolom, hogy itt akkor kell 

szólni, amikor valami van. Ha valamiben konszenzus van és hússzor elmondjuk, hogy én támogatom, 

lehet ezt így strigulázni, de az érdemi munkának ez nem része.  

 

Kovács Attila: Pontosan az érdemi munkáról van itt szó, hogy olyanok teszik ezt szóvá, akik érdemi 

munkát nem végeznek. Arról nem tehetek, hogy most tükröt tartunk elébük. A Tanüzem vizsgálatát 

2017 körül Herczeg Zsolt akkori polgármester úr kérte. Egy ilyen paksamétában egy igazságügyi 

szakértő szintén felmérte a Tanüzem akkori állapotát. Ezt a dokumentációt mi is kikértük és a 

képviselő úrnak is ott lehetőség, hogy össze tudja hasonlítani, jelenleg hogy áll és milyen állapotban 

volt. Az üzemeltetés már vissza lett véve, pontosan azért, mert az eddigi főbérlő nem volt jó gazdája 

ennek a területnek. A bejáráson ott lett volna a lehetősége bármelyik képviselőnek, hogy megnézze, 

milyen hiányosságok vannak. Ezen kell változtatni. A képviselő-testület azért van, hogy ahányan 

vagyunk, az mind hozzátegye a gondolatát. Támogatom Szűcs Dániel alpolgármester felvetését a 

kisbusszal kapcsolatban. Meg kell vizsgálni, hogy jogszabályi keretek között hogyan tudnánk a 

lakosságnak segíteni. Mi a jó ötleteket támogatjuk.  

 

Szűcs Dániel: Képviselő úr úgy fogalmazott, hogy a korábbi üzemeltető nem biztos, hogy a megfelelő 

szakértelemmel, karbantartási munkákkal illette az épületegyüttest. Akkor másabbak voltak a 
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lehetőségek, mint a mai napon. Nem szeretném, hogy ha olyan kijelentéseket tennénk, ami rossz hírét 

keltené a korábbi üzemeltetőnek. 

 

Kovács Attila: Mi úgy akartuk, hogy a Tanüzemet az akkori üzemeltető üzemeltesse, csak tárgyaljuk 

újra a feltételeket. Ő ezt nem akarta újratárgyalni, ezért mi meg akartuk pályáztatni. Herczeg Zsolt 

akkori polgármester úr adta az ötletet, hogy a Mezőtúri Intézményellátó Kft. üzemeltesse a 

Tanüzemet.   

 

Szűcs Dániel: Igen, ez valóban így volt.  

Szavazásra bocsájtom az előterjesztést, kérem szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 8 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

104/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

Beszámoló a 2021. évi Mezőtúr Város részére autóbusszal végzett helyi személyszállítás 

közszolgáltatási tevékenységről 
 

 Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 10. § (1) bekezdésére, valamint a 13.§ (1) bekezdés 17. pontjára - az alábbi 

határozatot hozza:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jelen határozat mellékletét képező, a 

VOLÁNBUSZ Közlekedési zártkörűen működő Részvénytársaság 2021. évi Mezőtúr Város részére 

az autóbusszal végzett helyi személyszállítás közszolgáltatási tevékenységre vonatkozó beszámolóját 

elfogadja. 

 

A képviselő testületi határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály, 

Helyben  

6. Volánbusz Zrt., Forgalmi és Kereskedelmi Igazgatóság 1091 Budapest, Üllői út 131. 

 

 

20.napirendi pont 

 

A Karcagi Tankerületi Központtal kötött vagyonkezelési szerződés módosításáról 

 

Szűcs Dániel: A művelődési, oktatási és sport bizottság 7 igen egyhangú szavazattal a módosított 

melléklettel javasolja elfogadásra az előterjesztést a képviselő-testület részére.   

Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal a módosított melléklettel javasolja elfogadásra az 

előterjesztést a képviselő-testület részére.   

Ismerteti az előterjesztést.   

 

Rózsa Endre Bertalan: A művelődési, oktatási és sport bizottság ülésén javasoltam, hogy a 

változásokról a lakosságot a Mezőtúr és Vidéke önkormányzati lapban tájékoztassuk ezekről a 

tényekről. Nagyon fontos az állagmegőrzés és a megfelelő hasznosítás. Ezeknek mind-mind pozitívan 
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kell hangot adni, hiszen a jogszabályi keretek a 14 fő alá csökkenés tekintetében nem teszik lehetővé, 

hogy itt minden osztályt tudjon működtetni.  

 

Szűcs Dániel: Több javaslat is felvetődött már az ingatlan hasznosítására. Ezek között szerepel civil 

egyesületek működésének biztosítása. Ez az épület alkalmas több ilyen tevékenységnek a végzésére. 

Keressük a pályázati lehetőségeket is az épületegyüttes felújítására.  

 

Patkós Lajos: Az élet hozza ezt a folyamatot. Már 15 évvel ezelőtt itt a képviselő-testület előtt volt 

egy komoly anyag, hogy az Újvárosi iskolával kezdeni kell valamit negatív értelemben. Akkor ez 

nem történt meg, eddig tudtuk ezt védeni. Az élet azonban megoldja, de itt sem elveszett dolog ez, 

hiszen az osztályok mennek, az oktatás folyik, csak nem lesz az a nagy fénye, mint amikor még én is 

odajártam. Ez elmúlt már, ezt a világot el kell fogadnunk. Alpolgármester fejlesztésekről beszél a 

főépületben, a színpados teremnek a felújítására pályázatot nyújtottunk be, a civilszervezetek hasznos 

tevékenységet folytathatnak. A felzárkózás lehetősége megmaradt.  

 

Szűcs Dániel: Jelenleg 4., 5. és 7. évfolyam működik az újvárosi iskolában, jövőre pedig 5., 6. és 8. 

évfolyam, tehát jövőre az alsós tagozat fog kifutni.  

A módosított melléklettel bocsájtom szavazásra az előterjesztést, kérem szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 8 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

105/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

A Karcagi Tankerületi Központtal kötött vagyonkezelési szerződés módosításáról 
 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint az önkormányzat tulajdonáról és a vagyonnal való 

gazdálkodás szabályairól szóló 24/2012.(IV.06.) önkormányzati rendelet 5.§-ában biztosított 

hatáskörére –az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Karcagi Tankerületi Központ és 

Mezőtúr Város Önkormányzata között 2017. január 1. hatállyal létrejött vagyonkezelési 

szerződés 3. számú módosítását a határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 

Alpolgármesterét a vagyonkezelési szerződés módosításának aláírására. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúr, belterületi 2893 hrsz-ú, 

Szegedi Kiss István tér 2. szám alatti ingatlan vagyonkezelőjének 2022. július 1-től a Mezőtúri 

Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. jelöli ki. 

 

Felelős:      Szűcs Dániel alpolgármester                      

Határidő:  2022. június 30. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 
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2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság, Helyben 

5. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Karcagi Tankerületi Központ, 5300 Karcag, Horváth Ferenc út 7. 1/6. 

9. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

21.napirendi pont 

 

Tájékoztató a civil szervezetek 2022. évi támogatásáról 

 

Szűcs Dániel: A művelődési, oktatási és sport bizottság 7 igen egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére.   

Ismerteti az előterjesztést.   

 

dr. Siposné Varga Ildikó: A pályázók tavalyi éves listája és elszámolásuk alapján hozta meg az idei 

pályázatok eredményét az Ideiglenes Bizottság. A 900.000 Ft visszatartása azért maradt, ha esetleg 

valamely civilszervezet az év folyamán jelentkezne támogatásért, akkor tudjuk őket támogatni. Egy 

civilszervezet volt, akinek az ügyében nem tudtunk dönteni. Itt az Erzsébet-ligetben lévő 

Kertészlakról van szó, ezt civil kezdeményezésként egy egyesület használja. Nem látható ott 

különösebb fejlesztést és szeretnénk, ha a város érdekében történne ezeknek a pénzeknek a 

felhasználása. A négytagú bizottság bejárást fog tartani a Kertészlakban az egyesület vezetőjével és 

akkor utána döntünk az egyesület támogatásáról.  

 

Batta Attila Viktor: Szeretném megköszönni a civilszervezetek munkáját, hiszen több mint 100 klub 

van Mezőtúron. Köszönöm a városvezetésnek, hogy továbbra is biztosítani tudja a támogatásokat, 

hiszen igazi értékeket produkálnak. Vigyáznak egymásra, emellett színvonalas műsorokkal is ellátják 

a város közönségét.   

 

Szűcs Dániel: Nagyon pozitív, hogy hosszú évek óta a képviselő-testület mindig tud elkülöníteni arra 

összeget a költségvetésben, hogy a civilszervezeteket támogatni tudjuk.    

 

Kovács Attila: Nagyon jó volt ott ülni és dolgozni az ideiglenes bizottságba, és a civilszervezeteknek 

a beszámolóját, tájékoztatóját megnézni, illetve ezekről a támogatásokról dönteni.  

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom az előterjesztést, kérem szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 8 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

106/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

Tájékoztató a civil szervezetek 2022. évi támogatásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés b) 

pontja alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat mellékletét képező civil 

szervezetek támogatásáról szóló tájékoztatót megismerte. 
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Felelős: Szűcs Dániel alpolgármester 

Határidő: azonnal  

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság tagjai, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

22.napirendi pont 

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Szűcs Dániel: A ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület részére.   

 

A képviselő-testület 8 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

107/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata  

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2019.(XI.07.) önkormányzati rendelet 9. §-a 

előírásaira – az alábbi határozatot hozza:  

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű képviselő-testületi 

határozatokkal kapcsolatos döntéseket a határozat 1. számú melléklete szerint fogadja el. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott hatáskörben 

hozott döntéseit a határozat 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

5. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének bizottságai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal osztályai, Helyben 
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23.napirendi pont 

 

A kompok, révek fenntartásának, felújításának támogatására 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére. 

Ismerteti az előterjesztést.  

 

Patkós Éva képviselő visszatért az ülésre, a képviselő-testület létszáma 9 főre emelkedett.  

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

108/2022.(V.26.) képviselő-testületi határozata 

  

a kompok, révek fenntartásának, felújításának támogatásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 10. § (1) bekezdésére, valamint a 13.§ (1) bekezdés 17. pontjára - az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata az Innovációs és Technológiai Minisztérium „Kompok, révek 

fenntartásának, felújításának támogatására” című, LVF/19277/2022-ITM pályázati 

kódszámon megjelent pályázati kiírására a bruttó 6.503.568 fejlesztés megvalósításához 

5.202.855 Ft támogatás elnyerése érdekében a pályázat benyújtását támogatja. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata a pályázati cél megvalósításához szükséges 20 % önerőt 

1.300.713 Ft, azaz egymillió háromszázezer hétszáztizenhárom forint összegben a 2023. évi 

költségvetés terhére biztosítja. 

 

Felelős: Szűcs Dániel alpolgármester 

Határidő: 2022. június 15. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester Helyben 

1. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

2. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

3. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

4. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály, 

Helyben  

 

24.napirendi pont 

Bejelentések 

 

Szűcs Dániel: Patkós Lajos képviselőtársunk 2022. május 23-án írásban lemondott a pénzügyi, 

városfejlesztési és környezetvédelmi bizottsági tagságáról, ezért Szervezeti és Működési Szabályzat 

módosítására lesz szükség. Képviselő úr a művelődési, oktatási és sport bizottságban dolgozik tovább.  
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Kovács Attila: Egy rövid tájékoztatást kérnék a kerékpárutak építésével kapcsolatosan.  

 

Szabó Péter: A kerékpárút építés két nagy szakaszra bomlik, a kelet-nyugatira és észak-délire. Jelen 

pillanatban az észak-délivel van a kisebb gond, valamennyi tervmódosítás elkészült. Az észak-déli 

kerékpárút kivitelezésével kapcsolatban még az ivóvízhálózat kiváltása és az ahhoz szükséges új 

ivóvíz-gerincvezetékre az új bekötővezetékek megépítése hátra van, amely nem része a kerékpárút 

megépítésének, de jelen pillanatban annak kivitelezését akadályozza. Ez szeptember elejére elkészül, 

ha a műszaki dokumentáció összeáll. Kapott az önkormányzat egy költségvetési tervezetet, mely 

nagyon magas a korábbi tervekhez képest, és a TRV Zrt-től kapott bérleti díj nem fedezi a költséget. 

Erről még egyeztetés folyik, hogy hogyan lehet majd finanszírozni. Most a keddi kooperáción a 

kivitelező azt a tájékoztatást kapta, hogy vélhetően ez szeptember 30-ra elkészül és utána tud a 

kerékpárút észak-déli szakaszán ismét munkát végezni. A Református iskolánál a kis szakasz 

elkészült, az aszfaltozás időpontját nem tudom megmondani. A többiről azt az információt kaptuk, 

hogy a kivitelező egyben szeretné leaszfaltozni.  

A nagyobb falat a kelet-nyugati kerékpárút, itt is elkészültek a tervek. Itt a tervek, a műszaki tartalom 

és a valós helyzet csak közelített egymáshoz, de nem volt összhangban. A Sugár úton elkezdődött az 

építkezés és akkor szembesültünk azzal, hogy egy nehezen használható szakasz épülne meg, ha a 

tervdokumentáció alapján valósulna meg a beruházás. Kértük a kivitelezőt, hogy álljon meg ezzel a 

munkával, és kerestünk olyan műszaki tartalmat, amely a korábbi tervekkel ellentétben egy 

biztonságosabb vonalvezetésű, kevesebb lejtést tartalmazó, a kapubejárókban a gépjárművek 

közlekedését jobban biztosítható és a csapadékvíz-elvezetés problémájára is megoldást adó műszaki 

megoldás lesz. Olyan megoldás született, hogy a Sugár úti útpálya és a kerékpárút közötti zúzottköves 

feltöltés készül majd el, emellett egy gömbsüveges megoldással lesz a kerékpárút széle kijelölve. A 

mai napon ez a munka elkezdődött. A kivitelező előzetes tájékoztatása szerint valamennyi műszaki 

tartalommódosítást úgy támogattunk, hogy az többletforrás igénnyel nem járhat, de ez nem azt jelenti, 

hogy többletforrás igénye a kivitelezőnek nem lesz. A Telekomos Sugár úti kiváltás, illetve annak 

engedélyezése kb. 10 hónappal hosszabbítja meg magát a kivitelezést. Emiatt az észak-déli 

kerékpárút kivitelezése is húzódik, de itt a kerékpárútnak a nyomvonala elkészült, a Szőlőfürt 

Vendéglő előtt nyomvonal, a csapadékvíz elvezetés elkészült, a lejtési viszonyok jól láthatóak. A 

kapubejárók csatlakozása el fog készülni.  

A hídon túl meg fog épülni a régóta ígért gyalogátkelőhely, amely a 46-os út felújítása után fog 

megvalósulni, hiszen itt is a terveket egyeztetni kell.  

Nagyon komoly problémák voltak, vannak, de folyamatosan azon vagyunk, hogy ez a beruházás is 

befejeződjön határidőre. Az is nagyon fontos, hogy a pénzügyi elszámolás is rendezhető legyen, ezért 

heti szinten tartunk kooperációs egyeztetéseket.   

 

Szűcs Dániel: Külön kértem a kollégáimat arra, hogy a beruházásoknál minél több időt legyenek kint 

személyesen és fizikálisan is. Kértem a kollégákat arra is, hogy a kivitelezők legyenek számon kérve 

a meghatározott kereteken belül.   

 

Kovács Mihály: A Kertvárosban most minden olyan beruházás elindult, ami bontással jár. Ezek a 

beruházások nagyon sok konfliktussal járnak. Köszönöm a városvezetésnek és a műszaki osztály 

vezetőinek közreműködését, hogy próbálják a kivitelezőket kordában tartani, hiszen úgy tűnik, hogy 

szabad csapatokban dolgoznak utcáról utcára. Köszönöm azt az áldásos munkájukat, amit próbálnak 

a kivitelezőkre ráerőltetni. Áldatlan állapotok vannak, remélem, hogy ezen egyszer csak túljutunk.  

A Vágóhíd utca és a Szeder utca lakosainak kérését szeretném tolmácsolni a városvezetés felé, hogy 

aláírásgyűjtés folyik azért, hogy a városvezetés forduljon a Körös vidéki Vízügyi Igazgatóság 

vezetéséhez, hogy a híd lábától az árvízkapu felé haladó forgalmat a Vágóhíd utcai felhajtóig 

korlátozzuk. Azt kérjük a vízügytől, hogy itt zárja le ezt a sorompót, hogy a nagy sebességgel 

közlekedő járművek a nagy sebességük miatt ne okozzanak nagy port az ott élőknek. A hídhoz 

biztosítva van feljárási lehetőség a Vágóhíd út és a Szeder utca végénél. Ezzel megszűnne az az 
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áldatlan állapot, hogy az ott lakók nem tudnak ablakot nyitni, ruhákat teregetni. Ez az időszak június 

1- és október 31. között lenne célszerű.    

 

Szűcs Dániel: A Telekomos beruházással kapcsolatban igyekszünk a kollégákkal mindent megtenni 

annak érdekében, hogy felhívjuk a kivitelező figyelmét több szempontra. Bármilyen beruházás zajlik 

egy adott településen, az nyilván kellemetlenségekkel jár. Ezt tudja a kivitelező és tudja a lakos is. 

Azonban ha azt tapasztaljuk, hogy egy beruházás a kivitelező vagy az alvállalkozó hibája miatt nem 

olyan ütemben halad, vagy nem olyan minőségben valósul meg, az nem megengedhető. A 

beruházásnak nem mi vagyunk a megrendelői, a gazdái, de nyilván önkormányzati területen zajlik, 

ezáltal érdekeltek vagyunk abban, hogy ezek megfelelő minőségben és ütemben haladjanak. A 

beruházás kezdetén sajnos ez nem így volt, ezért is mentünk ki egyeztetni az Egri, Dobó és Makk 

József utcában. Erre a rend, ha nem is teljesen, de helyreállt. A Rozmaring utcában azonban jó darabig 

nem változott semmi. Ez annak köszönhető, hogy akkor ott egy másik alvállalkozó dolgozott a többi 

utca mellett és az előzetes figyelemfelhívásunk nem ért célt. Számos jogos lakossági panasz érkezett. 

Ekkor a beruházó cég egy magasabb vezetőjével folytattam megbeszélést a Rozmaring utcában. Azt 

javasoltam a Telekomnak, hogy ettől az alvállalkozójától amilyen gyorsan tud, váljon meg. Ez nem 

utasítás volt, hiszen nem mi vagyunk a beruházók. A fővállalkozó is érzékelte ezt a problémát az 

együttműködés megszakadt az alvállalkozóval. A Rozmaring utcában egyes munkálatokat a másik 

alvállalkozónak újra kell csinálni, amit az előző vállalkozó rossz minőségben valósított meg. Kértük, 

hogy egy utcát minél gyorsabban fejezzenek be és addig ne nyissanak új utcában beruházást. A 

Telekomot arra kértem, hogy támogassák mindenben a lakosságot, hogy minél kevesebb probléma 

merüljön fel. Hamarosan az ONCSA-n is elindul a munka, a tervek már készen vannak, valamint a 

város többi részén is folyamatosan indul ez a beruházás. A képviselőket tájékoztatni fogom arról, 

hogy mikor merre folyik majd a beruházás.  

Kovács Mihály képviselő úr, ha gondolja, akkor hozza az aláírásokat, de ez egy abszolút olyan kérés, 

hogy aláírás nélkül is intézkedni fogunk. Kérni fogjuk az illetékestől, hogy a gépjárműforgalmat 

akadályozzák annak érdekében, hogy ez a probléma megoldásra kerüljön.  

 

Kovács Attila: Nagy az igény arra, hogy a városban történő csőtöréseknek, burkolatfelbontásoknak 

véges határidőn belül a kivitelezése megtörténjen. Jegyző úrtól szeretném megkérdezni, hogy milyen 

lépéseket tett ezekben az ügyekben? Lesz erre egy megnyugtató olyan előterjesztés, amelyben le 

fogjuk szabályozni, hogy ha valaki bármiféle közterületi felbontási munkát végez a városban, és 

amihez megkapja az engedélyt a várostól, hogy milyen záros határidőn belül és milyen minőségben 

kell ezt elvégezni. Ez a munkaanyag mikor fog megérkezni hozzánk? Minél gyorsabban elfogadjuk, 

annál gyorsabban tudunk ebben lépni. A javításokat végzők értékes területeinket tették tönkre. A 

legtöbb panasz a víz- és csatornával kapcsolatos munkát végző TRV Zrt-re érkezett. A helyreállítási 

brigád sajnos nem érkezik meg a városba, ezt tapasztaljuk.   

 

Szűcs Dániel: Mi is látjuk ezeket a problémákat. Jegyző úr a rendeleti részét intézi, mi pedig a TRV 

Zrt. felé indultunk el. Olyan javaslatot is szeretnénk letenni az asztalra, ha nem látunk ebben mielőbbi 

változást, akkor akár más teljesítéssel végeztetnénk el a helyreállítást. Vagy mi, vagy egy más cég és 

kiszámláznánk a TRV Zrt-nek.  

 

dr. Enyedi Mihály: Alpolgármester úr elmondta a fő vonalat. Egy komolyabb műszaki szabványt 

szeretnénk beletenni. Itt külön kell venni az önkormányzati és a nem önkormányzati beruházást. 

Önkormányzati beruházásnál le van írva, hogy mit milyen formában, látjuk hogy nem mindig sikerül, 

de ezek indukálják a további gondolatokat. Mi is egyeztettünk egy ilyenről, a következő szerződésben 

már benne lesz az is, hogy ha valaki felszedi a tükröt, az egy héten belül köteles azt le is zárni. A 

kivitelező gondolkodása is olyan széleskörű, hogy ezt nem lehet lekövetni. A rendkívüli júniusi ülésre 

lehet, hogy be tudom hozni az erre vonatkozó rendelet-tervezetet.  

 

Szabó Péter: Más településeken is jelentkeznek ilyen problémák, amelyet már ott esetleg 

megoldottak. Jászberény Önkormányzatával vettem fel a kapcsolatot, ahol van egy nagyon szigorú 
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rendelet a közterületbontásokkal kapcsolatban. Ennek az a lényege, hogy egy nem régen felújított 

útnak a felbontása esetén avulási értéket kell befizetni az utat felbontó kivitelezőnek. Aki tervezett 

munkát végez, annak helyreállítási biztosítékot kell befizetnie a város kasszájába. Ha nem történik 

meg a helyreállítás, akkor ebből a befizetett biztosítékból időre elkészíthetőek. Minden rendelet 

annyit ér, amennyit be lehet belőle tartani. Jászberény Önkormányzatánál egy saját részvénytársaság 

dolgozik, így nem is engednek be oda más úthelyreállító vállalkozást. Június elején tudunk egy 

személyes egyeztetést ebben a témában lefolytatni.  

A TIGÁZ az a cég, amely a bontás után a helyreállítást rögtön el is végzi. Azt szeretnénk, ha minden 

kivitelező ezt így végezné el.   

 

Rózsa Endre: Az Ifjúsági lakótelep garázssorán lévő területen az aszfalt 3-5 helyen 90x90-es területen 

fel van bontva, kockázva. Mikor lesznek ezek aszfalttal beborítva? Valósan itt az kellene, hogy egy 

rendes út legyen. A sárga, vörös négyszögek mi célt szolgálnak? Milyen ütemben várhatók ezek a 

kátyúzási munkák? 

Örömmel láttam a Körös-vidék, az Alföld kincsei kiadványt. Erről szeretnék hallani egy pár szót 

Vasas István osztályvezető úrtól.  

A kerékpár sporttal kapcsolatosan mind nemzetközileg, mind pedig hazánkban nagy versenyek 

vannak. Figyelmébe ajánlanám a képviselő-testületnek, hogy ha már a megyébe behozták Tiszafüred 

és Karcagnak az érintésével a magyar kerékpárversenynek egyik szakaszát, akkor szerencsés lenne, 

ha ezt egy kicsit közelebb hoznánk. Ez nagyon fontos lenne, mert szinte ingyen reklám nekünk. Ennek 

természetesen vannak infrastrukturális előzményei, de a kettő összefogva nagyon fontos lenne ilyen 

formában.   

 

Szűcs Dániel: Egyetértünk a kerékpárversenyt illetően, a családommal voltam is ott. Nagyon nagy 

marketing értéke van ennek a rendezvénynek és amellett a TV-s közvetítésben látható, hogy ahol 

keresztülmennek a kerékpárosok. A vállalkozásoknak is igen erős bevételi lehetőség, hiszen a 

versenyre érkezők korábban érkeznek és vásárolnak. Ebben témában szeretnék lépni, amint 

elkészülnek azok az utak, amelyek felújítás alatt vannak, meg is tudunk felelni az elvárásoknak. 

Bízom benne, hogy ez működőképes lesz.   

A 46-os út felújítása kapcsán kértük a kivitelezőt, hogy ha szükséges, akkor a kézi forgalomirányítást 

alkalmazzák.  

 

Szabó Péter: Kevesebb forrás áll a költségvetésben az utak fenntartására, mint amennyire szükség 

lenne. A kátyúkat a Városüzemeltetési osztály mérte fel, illetve segítettük ennek a felmérésnek az 

elvégzését pontosan azért, hogy a rendelkezésünkre álló forrást optimálisan lehessen felhasználni. A 

felmérésnek – a sárga jelzésnek - az volt a célja, hogy a kivitelező felé tudjuk jelezni, hogy melyik az 

kátyú, amelyet szeretnénk, ha kijavítana. A sárga jelzés azt is jelenti, hogy milyen méretű a kátyú és 

így az elszámolás könnyebb. A kátyúzást tegnap elkezdték. Mezőtúr belterületén, illetve a Beláni 

úton 239 helyszínt jelöltünk ki. Van egy nagyfelületű javítás is az Alfi pékségnél, mégpedig az 

útcsatlakozás javítása. Ennek a javítása már régóta húzódik, ez egy új aszfaltréteget fog kapni a 

járdáig és a parkoló és szegélykövek is ki lesznek javítva. Csak ez az utóbbi munka 2 millió forintba 

fog kerülni. A költségvetésünkbe egész évre van 10 millió forint betervezve, azért kell nagyon 

pontosan felmérni és az elszámolást nagyon szigorúan betartatjuk a kivitelezővel. Az Egri és a Dobó 

út a Kertvárosban katasztrofális állapotban van. Itt már a sima kátyúzás nem jelent elegendő 

megoldást. Ezekre újra aszfaltozására még osztályszinten költséget nem látunk, pályázati kiírás nem 

jelent meg, tehát maradnak a tüneti kezelések. Az elsődleges célunk, hogy ütőkátyúk ne maradjanak 

a városban. Most a város nyugati részén dolgoznak, utána mennek a keleti részre, az időpontot még 

nem tudom megmondani. Kértük a kivitelezőt, hogy esőben ne dolgozzanak.  

 

Vasas István: A város vezetősége és Szabó Péter kollégámmal március 1. óta azt a szemléletet 

próbáljuk erősíteni és kialakítani, hogy a kivitelezési területeken minél jobban jelen legyünk és 

segítsük az ott lévő lakosságnak a mindennapi életben történő boldogulását. A városüzemeltetési 
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csoport napi rendszerességgel van jelen ezeken a területeken. Amennyiben további lakossági jelzések 

vannak, azokat várjuk a polgármesteri hivatal hivatalos email címére.  

A Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. ügyvezetőjeként 2018-ban azt az irányvonalat próbáltam 

kialakítani, hogy Mezőtúr Város számára térségi és országos léptékű kapcsolati rendszer jöjjön létre. 

A folyamatok nem egyik napról a másikra történtek meg, hiszen mint láthatjuk Mezőtúr életében a 

TOP beruházás keretein belül egy turisztikai beruházás zajlott, melynek részét képezve reményeink 

szerint majd egy kikötőfejlesztés indul majd útjára, amelyre épülve indulhatott el három és fél éve a 

Hortobágy-Berettyó főcsatorna állami szintű tervezési folyamata.  

 

Szűcs Dániel: Munkánk végére értünk, a képviselő-testület nyilvános ülését bezárom, munkánkat zárt 

üléssel folytatjuk.  
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